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. . . Ek glo.1

Here, ek glo; Here, ek glo,

Alle dinge is moontlik; Here, ek glo.

Laat ons ons hoofde buig net 'n oomblik vir gebed, en in die heiligheid van hierdie oomblik, in die 
wete dat ons weer vergader het, hier vergader het in die Naam van die Here, om Hom te aanbid. Ek 
wonder, in hierdie gehoor, of daar een sou wees wat 'n spesiale versoek mag hê dat jy dit aan God 
bekend wil maak vanaand, wanneer jy jou hande opsteek om in gebed onthou te word. Onder in die 
kelder, en in die balkonne, en rondom die plek, net dieselfde, sien Hy julle hande.

Almagtige God, die Skepper van hemele en aarde, ons kom na U toe in die Naam van die Here Jesus. 
Want ons is belowe as ons in Sy Naam sou kom, sou ons ons versoek hê. So ons bid, Vader, dat U ons 
eers sal vergewe vir enigiets wat in ons pad is dat ons gebede vanaand verhinder sal word, mag die 
bloed van die Here Jesus reg nou daarvoor versoen, soos ons nederig ons verkeerde bely. Ons bid vir 
elke versoek, elkeen van daardie hande wat opgegaan het. U weet wat onder daardie hand was, Here, 
die betekenis. En ek bid dat U dit sal antwoord volgens U groot wysheid, Here, dat ons verstaan dat U 
alle dinge weet, en dit van die begin af geweet het.
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En ons bid dit sal 'n nag wees wat lank onthou sal word, as gevolg van U teenwoordigheid by ons. 
Soos ons vanaand staan by hierdie Danksegging, afsluiting van die dag, 'n groot feesviering oor die 
nasie, van hoe goed U was vir ons voorvaders, draai ons ook ons hoofde om U te dank, Here, vir wat U 
vir ons gedoen het. Nou bid ons dat U al hierdie dinge sal skenk wat ons vra, want ons vra hulle in Jesus 
Christus se Naam, en tot Sy eer. Amen. (Julle kan sit.)

Ek is inderdaad dankbaar vir die voorreg om weer hier te wees vanaand, vergader in hierdie Life 
Tabernakel ouditorium om met die mense te praat.
3

Ons is jammer. Broer Moore het gesê hulle het nog nooit in die geskiedenis van die kerk soveel mense 
gehad nie. Hulle het meer weggewys vanaand as wat hulle ooit gedoen het in die hele geskiedenis van 
die kerk, van die voorkant af daar buite. Elke plek is gepak binne, buite, kelder, om die mure, en in die 
gange en uit op die strate, en steeds kom die mense. So, ons is dankbaar dat daar steeds 'n honger is 
om God se Woord te hoor, en nou is ons dankbaar hiervoor.

En nou, as die Here wil, kan ons môreaand begin bid vir die siek mense, soos ons gewoonlik 'n aand 
of twee het wanneer ons hier is in hierdie konvensies, dat ons vir die siekes bid. En die Here het ons 
beslis onlangs geseën met daardie dinge.
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Ek het julle vanmôre vertel van die vrou, en hoe dit nou vir bykans drie jaar, omtrent, o, vyf of ses 
jaar gelede, deur haar hand vas te vat een aand om iemand te probeer wys, 'n ander vrou, watter 
vibrasie, jy weet, en sy het niks verkeerd met haar gehad nie, ek het haar met 'n gewas gevind. Die 
dokter kon dit nie kry nie. Drie of vier jaar het verbygegaan, hy kon dit nie kry nie.

Uiteindelik het dit verskyn ongeveer twee jaar gelede, vinnig begin groei; van die grootte van 'n 
okkerneut, grootte van 'n suurlemoen, nou tot die grootte van 'n pomelo. Die dokter. . . Ons het 
vasgehou in geloof. En die dokter het gesê, “Jy moet dit net uithaal. Dit gaan kwaadaardig word. Jy 
moet gedoen word.”

En gister, of dag tevore, in die wete dat sy gister moes gaan vir haar finale, voor die ondersoek, het 
ek in die kamer gekniel, gebid . . . met my hele hart. En toe ek opgestaan het, of begin het. . . Voor ek 
opgestaan het, het Hy my gesê wat om te sê. En ek het opgestaan. En die dokter kan nêrens 'n spoor 
daarvan kry nie. Dis alles weg, net weg, en nie meer nie.
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Ek het haar weer 'n rukkie gelede gebel en sy was so gelukkig. Sy het gesê, “Verlede week,” gesê, 
“Bill, die pyne was so erg dat ek nie eens kon stilsit nie, nie kon slaap in die nag, of niks nie.” Het gesê, 
“Elke keer wat ek probeer draai het, het daardie groot gewas binnekant gedraai.” En gesê, “Ek het die 
woorde van die dokter hier, hy het gesê, 'Mev Branham. . .'” Sodra sy van die tafel af gekom het, sy en 
party van die susters. “Het gesê, 'Daar is nie een spoor nie, ek weet nie wat gebeur het nie.'” Het gesê, 
'Daar is nie een spoor nie.' En Hy het gesê, 'Staan op.' En wat Hy gesê het om te doen, het ek gedoen. 
En die Here het die res geantwoord.“

Ek kyk hier na 'n ou vriend van my. Nie lank gelede nie, 'n vriend met die naam. . . Hy's 'n Duitser. Sy 
naam is D-a-u-c-h, dink ek, die manier waarop hy sy naam spel. Maar ons noem hom Dauch, want ek 
kan nie daardie Duitse woord reg sê nie. Een-en-negentig jaar oud. Ek het hom gedoop in die Naam van 
Jesus Christus nie lank gelede nie. 'n Goeie man, was 'n groot ondersteuner vir Oral Roberts en baie van 
die  manne.  Maar  toe  hy  eendag  na  die  Tabernakel  gekom het,  het  hy  geen  klere  gehad  nie,  hy  wou
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gedoop word, in elk geval.

Nou die dag was hy een-en-negentig jaar oud. Hy het nie net 'n hartaanval gehad nie, maar 'n 
volledige hartversaking. Sy vrou wat daar sit, is 'n lank-verlede geregistreerde verpleegster. Hulle het 
hom in die hospitaal by Lima, Ohio gehad, saam met van die bekendste dokters wat hulle in die land 
gehad het. Nie 'n kans vir hom om 'n uur of meer te lewe nie, hy was weg; 'n hartversaking, een-en-
negentig jaar oud, en 'n hartaanval. Ek het gedink, “Arme Broer Bill Dauch, sien hom waarskynlik die 
laaste keer. Ek moet probeer om by hom uit te kom.” Ek het heelnag gebid. Toe hulle vir my gesê het hy 
het gelê met 'n hartversaking, het ek geweet, op een-en-negentig jaar oud, kon hy nie uitkom nie.
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So, so 'n goeie vriend van my en vir my familie, en ek het gegaan om hom te ontmoet, die volgende 
oggend. Oppad op het ek gedink, “Wat 'n goeie man was hy!” En ek het gedink, “Eendag sal ek hom weer 
sien.” En ek het ingegaan na. . .
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Ek het vinnig gery, en ek het 'n gesnyde band gehad, ek het nie eens tyd gehad om dit gebalanseer 
te kry of om te neem . . . die wielsporing uit, sny net die band stukkend wat met daardie betonpaaie 
opgaan. En ek het ingegaan, ek het gesê, “Ek het net nie tyd om dit te verander nie.”

Die man het gesê, “Jy sal dit laat bars binne nog tweehonderd myl.”

Ek het gesê, “Ek het net nie tyd nie, meneer. Dankie. Laat dit net bars.” En ek het gesê, “Ek het 'n 
ekstra. Ek moet by 'n vriend kom wat sterwend is.”

Ek het daar begin rondloop. En ek het opgekyk, en daar het 'n visioen gekom. Ek het Broer Dauch in 
die kerk sien sit. Ek het na hom gekyk, aangekom, hier het hy in die straat afgekom en my hand gegryp 
en dit geskud. Hy het gesê, “Gaan sê vir hom, SO SPREEK DIE HERE.”
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Hier sit hy. En omtrent die einste volgende diens, het ek toevallig daar gekyk, en daar het Broer 
Dauch in die kerk gesit, driehonderd myl van Ohio af gery. Ek het verlede week na New York gegaan, 
daar het hy in New York gesit, reg te midde van dit alles. Hier is hy onder by Shreveport vanaand, sit 
nou hier.

Wanneer ek deur die poorte van tyd gaan in die ewigheid in, as God my so in vrede laat verbygaan, 
eendag sal ek sy hand aan die ander kant skud, want dieselfde God.

'n Paar dae gelede, groot dinge, ek kan net nie daarop ingaan om julle te vertel net wat gebeur het 
in die laaste paar dae nie. Dit lyk so, glo ek, in die laaste . . . sedert daardie ondervinding in Colorado 'n 
paar weke gelede, was die Here meer genadig teenoor my, om gebed te beantwoord. En daar is 
veronderstel om 'n derde stadium te wees, julle weet, van die bediening; en ek kan dit nooit sê wat dit 
is nie. En so glo ek die Here is met ons en gaan groot dinge doen.
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Vanaand, het ek gedink, omdat dit die Dankseggingsviering was, in plaas van te preek, sou ek net 
soos 'n Sondagskoolles neem en die fondament lê vir die diens wat daar is . . . of genesingsdiens, enige 
diens, die fondament van die evangelie. En ek het die broer laat lees uit die boek van Eksodus, die 12de 
hoofstuk. Ek gaan voortgaan om net te lees . . . of lees net daaruit 'n ander gedeelte wat hy gelees 
het, oor. Ek wil graag terugkom om my gedagte te kry. Die 12de vers van die 12de hoofstuk, en die 13de 
vers, dink ek is dit.
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Want Ek sal in hierdie nag deur Egipteland trek en al die eersgeborenes in Egipteland tref, van 
mense sowel as van diere. En Ek sal strafgerigte oefen aan al die gode van Egipte, Ek, die Here.

Maar die bloed sal vir julle 'n teken wees aan die huise waarin julle is: as Ek die bloed sien, sal Ek by 
julle verbygaan. En daar sal geen verderflike plaag onder julle wees wanneer Ek Egipteland tref nie.

Dis 'n uitstaande skrif vir my. En nou het ek baie, baie skrifte hier neergeskryf, en 'n paar notas 
waaroor ek graag 'n paar minute wil praat. En ek wou nie . . . probeer dit net soos 'n Sondagskoolles 
maak, sodat ons duidelik sal verstaan.
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En ek sien uit na 'n tyd van uitbreek van die Gees van God in hierdie laaste dae waarin ons nou 
lewe; vir nog 'n vloed van die Heilige Gees in die kerk in; vir 'n wegrapende geloof net voor Hy kom. En 
alles sit reguit in orde daarvoor. En ek glo dat ons nou by die tyd is dat die Woord voorrang behoort te 
hê. Ek glo dat dit tyd is om ons geloofsbelydenisse en ons gedagtes opsy te sit en terug te kom na die 
Woord.

God, in elke eeu, soos ek gisteraand gepraat het, het Hy die einde van die begin af vertel. Hy het 
gesê wat in elke geslag sou wees. Ook, “God, in die ou tye, het Hy die profete uitgestuur.” Toe elke tyd
13
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aangebreek het vir daardie dinge om te gebeur vir daardie eeu, het Hy profete uitgestuur. En die Woord 
van die Here kom altyd na Sy profete, die profeet vir daardie eeu. En elke keer, die enigste ding wat 
daardie profeet gedoen het, was om presies die belofte vir daardie eeu te manifesteer.

En toe die dag toe ons Here Jesus op die toneel gekom het, was Hy die manifestasie van die Woord 
vir daardie eeu. Hy was Jesaja 9:6, “Vir ons is 'n kind gebore,” ensovoorts. En toe was Hy ook Jesaja 35, 
Jesaja 28:19, dieselfde. Daardie, al daardie Skrifte wat voorspel is, Hy het na vore gekom om daardie 
Woord te manifesteer. Hy het presies gedoen wat veronderstel was om in daardie dag gedoen te word. 
Vir die Woord. . . . Hierdie boek is die Woord, en die Woord is God.

En nou is dit alreeds uitgelê. Dit neem net iemand om op die toneel te kom om daardie beloftes te 
manifesteer—geloof in die roeping van God. En ek weet ons was al deur baie nabootsing, ensovoorts. 
Moses en Aäron het dieselfde ding raakgeloop. Maar, wanneer dit opkom, staan stil. Moses, toe hy 
daardie supersensoriese persepsioniste ontmoet het, het hy hulle net laat gaan. Hulle het gedoen presies 
wat hy gedoen het, maar hy het gewag totdat die volle manifestasie plaasgevind het. En dis belowe dat 
dieselfde ding sou plaasvind in die laaste dae. Want soos Jambres en Jannes Moses teengestaan het, so 
sal die mense van hierdie dag. Maar, nou, dit stop nie die belofte nie. Dit sal net die belofte vergroot. Dit 
sal dit werklik maak.
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Nou ek wil hê julle moet vanaand oplet waaroor ons gaan praat is, “Die Teken.” 'n Teken!15

Nou, eerstens ek wil hê julle moet oplet wat die orde hiervan is, die orde van die Pasga. Dit moet 'n 
manlike skaap wees, en dit moet vir veertien dae getoets word. Wat 'n volmaakte tipe is dit van 
Christus, die antetipe, 'n man, 'n lam, en Hy is getoets vir 3+ jaar van Sy bediening, deur kritici en alles, 
die geestelikes van daardie dag, maar was bewys om vas te hou aan die Vader se Woord. Selfs in die 
teenwoordigheid van Satan, het Hy gesê, “Daar staan geskrywe. Dit is geskrywe.” Voortdurend het Hy 
die vyand verslaan, op die Woord.

'n Perfekte voorbeeld vir ons vandag, verslaan altyd die vyand met die Woord van God wat geskryf is 
vir die dag!

En Hy het vir hulle gesê, “Ondersoek die Skrifte, want in hulle dink julle het julle die ewige lewe, en 
dit is hulle wat van My getuig.” Met ander woorde, “As ek nie doen wat die Skrif sê veronderstel is om 
gedoen te word in hierdie dag nie, dan is ek 'n ongelowige. Maar wie kan my dan van sonde beskuldig?” 
Sonde is ongeloof. Hy het elke belofte gemanifesteer wat God vir daardie dag gemaak het. Hy het dit 
vervul. Hy het die dag ontmoet omdat Hy die Messias was, en dit was die dag van die Messias.

Nou, ons let op dat in die aandtyd is die lam doodgemaak na ete, in die laataand. Dieselfde manier 
wat die Lam doodgemaak is!
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Nou let op, die hele gemeente van Israel was . . . moes die lam doodmaak. En dit was Israel wat 
getuig het vir Sy dood en geroep het vir Sy bloed. Ons sal môreaand daaroor praat as die Here moont . . 
. as dit moontlik is en die Here behaag, “Bloed op die hande.”

En let op, hierdie bloed was nie met enigiets anders gemeng nie. Dit kon nie gemeng word nie, dit 
was net bloed alleen van daardie lam. En dit moet op die latei en die deurkosyn geslaan word. Dit kon nie 
vermeng word nie.

Dis wat hulle vandag probeer om alles anders hiermee te meng, geloofsbelydenisse en affiliasies, en 
alle soorte vermaaklikhede en alles, maar dit sal nie meng nie! Daar is absoluut, dit sal nie met enigiets 
meng nie. Die bloed wou nie meng nie.

En dit moet geëet word, gereed, geklede mense gereed vir die reis. Wanneer dit toegepas is, moet 
die mense gereed wees vir die reis.
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Dit is nie vir die ongelowige wat buite staan en daarmee simpatiseer nie. Dis vir die gelowige wat 
alreeds onder die bloed is, alreeds aangetrek, skoene, staf in sy hand, sy lendene omgord, en gereed vir 
reis.

Die rede waarom ek dit vandag gekies het, 'n dankseggingsdag, 'n viering, want dis 'n viering 
vandag, van ons pelgrim-voorvaders wat God geseën het om hiernatoe te kom om 'n nasie te begin. En 
hulle het, en 'n magtige nasie. Dit staan bo alles in die wêreld vandag, in al sy korrupsie, maar dit moet 
val. Dit het nooit groot geword nie, volgens die Skrifte. Dit het nooit oud geword nie. Dit was 'n 
jeugdige, 'n lam. “Die lam het toe gespreek soos die draak voor hom.” Dit het opgekom nie uit waters, 
digtheid en menigtes van mense nie, maar dit het opgekom uit die aarde. So ons vind uit dat die lam 
twee horings gehad het, wat burgerlike en kerklike krag was; natuurlik, hulle gaan nou saam om te praat 
soos 'n draak, vorm 'n beeld vir die dier, en ons het steeds die vryheid om God in hierdie nasie te aanbid.
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En nou buig ons ons hoofde om ons tafel vandag, om God te dank vir die natuurlike voedsel wat Hy19
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vir ons gekweek en vir ons gereed gemaak het hierdie jaar. En as Hy dit nie gedoen het nie, sou ons 
almal gesterf het. Want die enigste manier waarop jy fisies kan lewe, is omdat iets elke dag moet sterf 
sodat jy kan lewe. As jy beesvleis eet, het die koei gesterf. As jy skaap eet, wel, dit het gesterf. As jy 
aartappels eet, is dit lewe, dit het gesterf. As jy groente eet, het dit gesterf. Jy lewe net deur dooie 
substans. En as iets nie sterf nie, lewe jy nie.

En as iets moet sterf sodat jy fisies kan lewe, hoeveel te meer is dit dat iets moes sterf sodat jy vir 
ewig kon lewe. En dis deur die substans van hierdie dood waarvan ek vanaand praat, dat ons vanaand 
lewe. Iets moet sterf. Die Pasga was 'n tipe van Christus—ons ewige lewe. Nou wil ons julle onverdeelde 
aandag hê.

'n Teken. Hy het gesê, “Die bloed sal vir julle 'n teken wees,”' 'n teken. “'n Teken,” volgens Webster, 
“is 'n teken van 'n prys wat betaal is.” 'n Teken is die teken dat 'n prys betaal is.
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Soos die spoorwegmaatskappye en die busmaatskappye. Jy gaan in en jy wil hê. . . Jy ry net op die 
bus deur middel van 'n teken op baie plekke, of die spoorweë. Jy koop jou reisgeld, jy betaal daarvoor, 
en hulle gee jou 'n teken dat jou reisgeld alreeds betaal is. So, dis wat jy moet hê om op die trem of die 
spoorwegmaatskappy te klim.

Israel se lam, geslag, was die vereiste van Jehova. Om die dood te ontsnap, moet daar 'n 
plaasvervangende dood wees. En Jehova het die geslagte lam vereis, en die bloed was 'n teken dat die 
vereiste gestel is. Nou, die bloed was 'n teken dat iets gesterf het, en die bloed self was die teken. Dit 
het gesê dat, “Hierdie huis het aan die vereistes van Jehova se woord voldoen, en daarom word dit 
beskerm deur hierdie teken, dat ons reisgeld betaal is.”
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Wat 'n pragtige tipe hier is Christus hiervan. Wat 'n tipe van ons teken van vandag!

Die lewe het gekom van die offerhande. En nou was die bloed die teken, Sy bevele is uitgevoer. Die 
bloed! Jehova hoef nie te gesien het hoedat jy die lam doodmaak nie. Jy het net die bloed aan die deur 
gehad toe die doodsengel deurgegaan het, en dit was 'n teken dat die lam gesterf het. Die bloed was die 
teken dat Jehova se vereistes in hierdie huis nagekom is, en dat die prys betaal is, en dit was die teken. 
“Wanneer Ek die teken sien, sal Ek oor julle verbygaan.” Wanneer die teken daar is . . . het die prys 
gewys. Sien, die bloed was nie dood nie, maar dit was die teken van die dood. “Wanneer Ek die bloed 
sien, sal Ek weet die sterfprys is betaal, so Ek sal oor jou verbygaan.”
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Kyk, sien, die gelowige aanbidder is geïdentifiseer met sy offerhande, deur die teken. Die aanbidder 
wat Jehova geglo het, en Jehova se vereiste nagekom het, het homself geïdentifiseer deur die teken op 
homself en op sy huis toe te pas, dit was, die aanbidder het dit geglo. 'n Volmaakte tipe van Christus 
van hierdie dag! Dan, die bloed was 'n teken van identifikasie dat hierdie gelowige alreeds aan Jehova se 
vereiste voldoen het. “En ek is seker die doodsengel sal by my huis moet verbygaan, want ek het 
Jehovah se teken verkry. 'n Lam het gesterf in die plek daarvan, vir my familie en my geliefdes wat onder 
hierdie bloed is, en daar is die teken dat die lam dood is.” Amen. “Daar's die teken. God se vereistes is 
aan voldoen.” Amen. Wanneer ek daaraan dink, spring my hart van vreugde.
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Nou, die dierlike lewe kon nie terugkom op die gelowige nie, so daarom moes die bloed staan vir die 
teken. Sien, die bloed, toegevou in die dier wat begin is uit 'n enkele bloedsel, het al hierdie bloed 
gemaak wat in die dier was. Toe hierdie bloed geskei is, het die lewe die dier verlaat. Nou, die aanbidder 
wat homself met die bloed geïdentifiseer het, moes die letterlike chemikalie van die bloed toon. Hoekom? 
Dis al wat hy kon wys omdat die lewe van die dier nie op die mens kon kom nie, want die lewe van die 
dier het nie 'n siel nie. Maar die menslike wese het 'n siel. Daarom kon die lewe nie terugkom nie, so die 
bloed moes staan vir die teken van die dood.
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Nou het ons 'n teken in hierdie dag. Ons is 'n teken gegee wat 'n antetipe van daardie tipe is. Van 
daardie natuurlike teken, is ons die bonatuurlike, hoogste teken gegee. Alles wat dit voorafgeskadu het, 
is aan hierdie geslag gegee, is die teken gegee. Nou het ons die Heilige Gees, dis ons teken, en dit is ons 
identifikasie dat ons die dood van die Lam aanvaar het. Nie net was Jesus net 'n menslike lewe om terug 
te kom op ons nie, maar dit was God Self gemanifesteer in vlees, wat die aanneming van seuns op ons 
teruggebring het, dat ons nou seuns en dogters van God is. Dit is die teken. Dis ons identifikasie van die 
Pasga. Dis ons identifikasie dat ons God geglo het en dat God aanvaar het.
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Destyds het hulle nie die evangelie gehad soos ons dit vandag het nie, dit is in vorms geleer en dit 
het deur rituele gegaan, omdat die Heilige Gees nie gegee is nie.
26

Maar vandag het ons die susbtans. Ons het nie net die vorm, of net die chemikalieë nie; jy kon nie 
die bloed van Jesus Christus neem en dit op elke hart toepas nie. Maar God het die Heilige Gees 
teruggestuur, dis die teken wat op die mens was, in die mens se hart. En dit is jou identifikasie dat jy 
God se plan aanvaar het, aan Jehova se vereistes voldoen het; Hy het hulle vir jou op Golgota nagekom, 
en jy het hulle op jou knieë nagekom. En God het jou die teken gegee, die terugkeer van die Gees wat
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op Christus was, is in jou, en 'n waarborg identifikasie van Sy lewe, dood, begrafnis, en opstanding, en 
lewend vir ewig, nou in die gelowige kerk. Amen. Dis 'n positiewe teken—'n gedenkteken. Dit kan. . . .

Dit sal boos van gepraat word, sekerlik. Dis waarvoor dit daar is. Egipte het dit gespot, so maak die 
mense vandag. Maar steeds is dit God se vereiste teken. Hulle kon nie die bloed, die chemiese bloed van 
Jesus op hom sit soos hulle op die lam het nie; omdat hulle die chemiese bloed van die lam op hom gesit 
het, omdat daar geen lewe in die lam was wat kon terugkom op die aanbidder nie. Maar hier is die lewe 
wat in die bloed was. . . Waarvan die lewe in die bloed is. Nou, die bloed is op Golgota gestort, gebaai 
op die grond, en ons het die teken van die bloed, wat die doop van die Heilige Gees is, om ons as 
gelowiges te identifiseer.

27

“En hierdie tekens sal hulle volg wat glo,” nie net professore nie, maar geïdentifiseerde gelowiges! 
“Hulle mag nie volg nie. Hulle sal waarskynlik, miskien sal hulle. . . .” Jesus het gesê, “Hulle sal hulle volg 
wat glo.” Net absoluut onmoontlik vir dit om nie te gebeur nie! “Die werke wat Ek doen, sal julle ook 
doen.” Dis die identifikasie. Jesus se identifikasie was om die Woord van God te manifesteer, wat Hy was. 
En die kerk se identifikasie vandag is om die beloofde Woord van hierdie dag te manifesteer, deur 
dieselfde Gees wat die Woord toe gemanifesteer en lewend gemaak het. Dieselfde Gees maak die Woord 
lewendig vir die gelowige vandag en manifesteer dieselfde ding, wys dat die teken op hierdie persoon is, 
wat die opgestane lewe is van Jesus Christus wat in Sy gelowige lewe. O, dit behoort 'n kerk aan die 
brand te steek! En dis waar, net so waar as wat dit kan wees.
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Ons moet onsself identifiseer met ons offerhande. Ons moet geïdentifiseer wees in Sy dood. Toe 'n 
Jood sy hand op die offer geplaas het, het hy homself geïdentifiseer, sy sondes oorgedra na sy offer, en 
die offer het gesterf. Nou plaas ons ons hande in geloof op Jesus Christus, en is geïdentifiseer met Hom 
in Sy dood.

29

Nie net in Sy dood nie, maar as ons aanvaar word, word ons nie net geïdentifiseer in Sy dood nie, 
maar in Sy opstanding. Deur die lewe wat in Hom was, is dit teruggestuur op die gelowige as 'n teken, 'n 
gedenkteken dat die dood van dit weggegaan het, en God jou verseël het in die koninkryk van God tot 
die dag van jou verlossing.

Ware egte evangelie, so skoon soos ek dit ken! Ek weet dis waar. Ek het dit probeer. Daar is geen 
ander isme, geen werk, geen skemas, geen truuks, niks nie. Dis net suiwer onvervalste geloof in die 
Woord van God en die voltooide werke wat God vereis het op Gólgota, in die wete dat daar niks is wat 
ons kon doen om onsself te red nie. Ons aanvaar net wat Hy vir ons gedoen het.

Abraham het God geglo en dit was hom toegereken tot geregtigheid. Toe het God hom die seël van 
besnydenis gegee as 'n teken dat Hy sy geloof ontvang het. Daar is die evangelie.
30

Nou wanneer ons aanspraak maak dat ons God glo, dan sal God ons geloof identifiseer, deur ons die 
teken van die bloed van Jesus te gee, wat die werk vir ons op Golgota voltooi het, dan is ons lewe in 
Syne. Die lewe van ons offerhande is in ons.

Dit kon nie deur die chemiese bloed van die lam kom nie, want daar was niks daar om terug te kom 
nie, net die chemie. Jy kon nie die bloed in die menslike wese oordra nie. Dit sal nie werk nie, 'n dierlike 
bloed sal nie in 'n mens se bloed ingaan nie. So die chemikalieë sou nie werk nie, wat wys dit was die 
voorafskaduwing.

Maar nou word die lewe wat in die bloed was, die teken. En nou wanneer ons onsself identifiseer in 
Sy dood, begrafnis, en opstanding, deur in Hom te glo en gedoop te word tot Sy dood, begrafnis, en 
opstanding. Wanneer ons opstaan, is die Heilige Gees daar om ons 'n teken te gee, 'n ewige teken 
geskryf oor jou hart, siel, samestelling, verstand, liggaam, alles anders, dat jy 'n persoon is wat 
afgesonder is van ongeloof. Jy's 'n persoon wat afgesonder is van die dinge van die wêreld. Jy is geskei 
van die dood. Jy's geskei van alles. En jy is 'n produk wat God in die koninkryk verseël het deur Sy 
Heilige Gees.

31

Geen duiwel, geen siekte, geen dood, geen droefheid, of niks anders kan jou pla solank jy daardie 
teken daaroor hou nie. Amen. Jou onveranderlike geloof pulseer dit, en dit vorm 'n vorm van Jesus 
Christus, die beeld waarin jy vandag wandel.

32

“En wanneer Ek die teken sien, sal Ek oor julle verbygaan.” Dis 'n teken, dis 'n teken dat die prys 
betaal is. Jesus het die prys betaal, en julle het dit van Hom ontvang. As jy die teken in jou hand hou, 
het jy 'n versekering van opstanding. Jy het die versekering dat alles wat jy nodig het in hierdie reis, 
voorsien is in daardie teken van Sy lyding op Gólgota, waar Hy die prys van elke vloek wat op jou 
geplaas kon word, betaal het. Daardie teken spreek vrede. Amen.

Daar is geen duiwel wat daarvoor kan staan nie. Daar is niks wat daarvoor kan staan nie, want God 
het dit aanvaar. En jy hou die teken in jou hand dat die prys betaal is. O, dis 'n positiewe teken.
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Julle weet, in 'n hof, wanneer 'n verhoor opgestel word, wanneer jy weet dat jy die dood in die gesig 
gestaar het, soos hierdie nagklubman wat pas hierdie mnr Oswald doodgemaak het. As jy geweet het jy 
staan voor dit, of iets soortgelyk daaraan, sou jy die beste prokureur huur wat jy kon kry.

33

Ek sou. As ek geweet het my lewe was op die spel, sou ek die beste prokureur huur wat ek kon kry. 
Elke persoon sou. Dis net die verstandige ding om te doen.

Nou, in hierdie geval, om te weet dat jy na 'n elektriese stoel gaan en jy gaan skei van jou familie vir 
ewig terwyl hulle jou elektrifiseer, of wat dit ook al mag wees, omdat jy weet jy is skuldig. En hierdie 
prokureur probeer jou saak bepleit.

Nou, die prokureur mag dink dat hy dit alles neergesit het. Maar, julle sien, wie die regter is wat die 
saak gaan beslis, of die prokureur dit vir hom kan duidelik maak dat jy geregverdig is in jou daad. Die 
prokureur moet dit so duidelik maak vir die regter, dat die regter die regverdigheid van jou daad sal sien.

34

O God, as die mense dit net kon sien! Ons Regter is ons Prokureur. Die saak is afgehandel. Dis alles 
verby. Dieselfde een wat Regter is, is ons Prokureur. Die saak is afgehandel, ons het die teken. Beide 
Regter en Prokureur is dieselfde persoon. Toe God vlees geword en onder ons gewoon het, het ons 
Regter ons Prokureur geword, en die saak is afgehandel. En die Heilige Gees is hier as 'n teken dat ons 
gereed is om van hier na die lande anderkant toe te gaan.

Ons is vry van sonde; nie meer van sonde nie, nie van die wêreld nie. “Kindertjies, julle is nie van die 
wêreld nie.” Ons Regter en Prokureur was dieselfde persoon, so die saak is afgehandel. Die saak was so 
groot teen ons! Die saak dat ons gesondig het, was so groot teen ons, dat nie eens die aartsengel dit 
kon bepleit nie; hy kon nie aan die vereistes voldoen nie. Geen engel, geen gerubs, geen serafs nie, niks 
kon die prys betaal nie. Die enigste ding wat gedoen kon word om die menslike ras te red, was vir die 
Regter om die plek in te neem en ook die Prokureur te word. En dis net presies wat Hy gedoen het.

35

As die teken, of die bloed, in die tyd van die uittog uit Egipte, hulle eksodus, as die teken so die 
hoogste teken was, nou as. . . . Die teken was niks werd tensy die teken vertoon is nie. Die teken moes 
vertoon word. Nie 'n simpatiseerder met die teken nie; maar die teken moet aangewend word.

36

En maak nie saak hoeveel enigiemand kon bewys dat Hy 'n Jood was, en 'n verbondsjood deur 
besnydenis nie, dit het glad niks daaraan gedoen nie. Dit het die teken geneem, nie die verbond nie. Hy 
het nooit gesê, “Wanneer Ek die verbondsteken sien nie,” maar, “Wanneer Ek die teken sien!”

So, vandag mag jy 'n verklaarde Christen wees, jy mag 'n verbond met Christus wees; maar tensy 
daardie teken vertoon word in hierdie laat uur waarby ons nou kom, is daar geen manier vir Hom om oor 
te gaan nie. Die teken moet vertoon word. Dit moet aan wees.

Nou, onthou, 'n Jood kon opgekom en gesê het, “Ek sal julle manne eenkant neem. Ek glo dit is die 
waarheid. Ek glo Moses, die profeet. Ek glo daardie vuurkolom wat hom lei. Ek glo dis Jehova.” Getuig 
alles daarvan, glo die hele Woord, die hele boodskap, maar sê tog, “Nou is ek net so welaf soos jy, want 
ek is 'n besnede Jood.” As hy nie daardie bloed gehad het in die nag van die Pasga nie, het hy net 
dieselfde gesterf.

37

En vandag, elke kerk, elke individu, wat nie is en nie daardie teken van die Heilige Gees kan vertoon 
nie, is geestelik sterwend en sal sterf. Maak nie saak hoeveel jy die dood, begrafnis, en opstanding glo 
nie; maak nie saak hoeveel jy die Apostoliese Geloofsbelydenis kan herhaal, dit herhaal, of wat jy ook al 
mag doen nie; maak nie saak hoe goed jy geleerd is nie, en watter teologiese ondervinding jy gehad het 
nie; jy mag doktorsgrade hê, en Baccalaureus Artium, en wat ook al, 'n DD., LD., Doktor in Latyn, of wat 
jy ook al mag wees, of literatuur, maar dit sal dit nie doen nie. Daar moet die teken vertoon word.

Dit was net 'n skadu van die egte vir hierdie dag, die antetipe. Die teken moet vertoon word. 'n Jood 
kon die bewys lewer dat hy in die verbond was; maar as die teken nie daar was nie, was die verbond 
sonder enige effek. En so is dit vandag, my broer, my suster.

38

Ek wil hê julle moet dit onthou. Julle binne, buite, in die kelder, waar julle ook al mag wees, die uur 
het gekom. En almal kan die somberheid van die kerk vandag sien. Almal kan die doodsheid van baie, 
teveel van die lidmate sien. Dit is omdat julle rondgespeel het, julle het sensasies geneem en julle het 
ander dinge geneem. En julle het vertrou op die wysheid van een of ander man, op die teologie van een 
of ander organisasie, op die lidmaatskap van jou moeder se kerk, en op een of ander lojale pastoor. Maar 
hulle almal is goeie dinge, het niks teen hulle nie, niks meer as wat besnydenis was vir die Jood nie, maar 
dit was nie God se program nie. “Wanneer Ek die bloed sien,” en slegs dit!

En vandag is die Heilige Gees God se verbond met God se verbondsvolk. Die Heilige Gees, die lewe 
van die opgestane Christus, moet vertoon word in die kerk onder die mense, wat Hom dieselfde maak 
gister, vandag, en vir altyd.

39
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Maak nie saak hoe 'n getroue lidmaat jy is nie! Jy mag wees wat jy ook al mag wees, 'n goeie man of 
'n goeie vrou. Dit is beslis goed. Ons waardeer dit. Maar net die teken sal jou aan die lewe hou, God se 
teken. Jy mag 'n student van die Bybel wees. Jy mag 'n goeie persoon wees. Jy kan selfs die President 
wees. Jy kan enigiets wees wat jy wil wees. Daar is geen verskonings nie.

Toe God die uittog uit Egipte begin het, Israel uit Egipte uitgeroep het na Sy beloofde land, was daar 
geen verskonings nie. Elke man moes die bloed vertoon.

En vandag roep die eksodus uit die stelsels uit, in die bruid in. Maak nie saak in hoeveel van die 
stelsel jy is nie, dit vereis steeds die teken van die lewe van Jesus Christus. Niks anders sal werk nie. 
Steeds word die teken vereis.

40

Elke man, maak nie saak of hy 'n lojale man was nie. Hy mag die Farao van Egipte gewees het, en hy 
was die belangrikste man van die dag, maar die teken moes op hom aangewend word, maak nie saak hoe 
belangrik hy was nie. Of hy 'n biskop is, priester, wat ook al, president, koning, magtige, monarg, dit het 
niks daarmee te doen gehad nie. God het slegs die verbondsvolk onder die teken herken. Dieselfde ding 
vandag, die Heilige Gees sal net die verbondsmense herken.

Ons vind dit.41

Die dood was gereed om Egipte nou op enige tydstip te tref. God het hulle Sy genade, krag, en 
tekens gewys.

Ek wil hê julle moet weet dat dit elke herlewing gevolg het; genade, krag, en tekens. Genade, om na 
die mense te kom; krag, om Homself bekend te maak; en die teken van die tyd. Net presies wat Hy 
vandag gedoen het, nog 'n ding. Hy het dit op baie maniere gedoen. Jy sou daardie een skrif daar om en 
om kon neem vir tien weke hier, en dit nooit verlaat nie.

Hoe sou dit die drie stadiums waardeur ons gekom het, simboliseer! Dit sou die drie genades van 
God, deur Martin Luther, en Pinkster simboliseer. . . . Martin Luther, en ook deur Wesley, en Pinkster, die 
drie stadiums van die reis. Die drie stadiums van Israel se reis, die drie boodskappers na Sodom, al 
hierdie verskillende dinge sou dit simboliseer.

42

Dit sou die bediening van vandag simboliseer. Dit sou die boodskap van Billy Graham simboliseer, van 
genade aan die wêreld; van Oral Roberts, as krag vir die wêreld; en van die teenwoordigheid van Jesus 
Christus, as die laaste teken vir die wêreld. Want Sodom het hulle laaste teken gekry, die kerk geestelik, 
die een wat uitgeroep is, het hulle laaste teken gekry voor die Heidense wêreld verbrand is. Jesus het 
gesê, “. . . so sal dit wees met die koms van die Seun van die mens, dieselfde ding.”

En ons vind uit dat hierdie groot dinge in Egipte vertoon is, en steeds was hulle begeerte om nie te 
bekeer of die boodskap te glo nie.
43

En as dit nie vandag die wêreld is nie, ken ek nie die wêreld nie. Hulle het genade, krag gehad, en 
het die tekens van die eeu gesien, die tekens van tyd. God wat skryf, en met Sy hand in die natuur, 
groot vreesaanjaende gesigte in die lug, wat hulle nie ken nie, “vlieënde pierings” noem hulle hulle, en 
alles; spoetniks, en wat hulle hulle ook al wil noem, ruimtevaarders wat in die lug vlieg, vreesaanjaende 
tekens, aardbewings op verskillende plekke, see wat brul, mense se harte wat faal; vrees, verwarring 
oor tyd, benoudheid tussen nasies. Al die dinge wat Hy belowe het, ons het daardie handskrifte teen die 
muur gesien. Ons het dit met ons oë gesien.

Ons sien in die kerk waar genade uitgegaan het om hulle te roep. Ons sien waar krag gedemonstreer 
is deur die Pinkstergroep, om die doop van die Heilige Gees weer terug te bring, krag. En ons het die 
bonatuurlike krag gesien van die identifikasie van Jesus Christus Self wat in ons midde onder ons staan, 
en die dinge doen wat Hy in die begin gedoen het. Dieselfde getuies, presies!

Israel wat uitkom, net as 'n teken soos dit vandag is. Kyk wat Israel in hulle eksodus gekry het.44

Die eerste ding wat hulle gekry het om deeglik te identifiseer dat die uur op hande was, was 'n 
profeet met die boodskap. Moses het afgekom met die boodskap. Die Woord van God was met Moses.

Die volgende ding, Moses moes geïdentifiseer word. En hy is geïdentifiseer deur 'n vuurkolom. Dit het 
sy werk geïdentifiseer, dat God hom gestuur het. En Moses het die Woord van God gehad, selfs om dinge 
te skep en om hulle op die aarde te bring.

En die teken wat God hulle gegee het, deur die bloed, was die identifikasie, of die versekering, 
liewer, dat hulle oorgeslaan sou word in die tyd van dood.

Dieselfde ding het vandag gebeur, dieselfde ding. Die Woord van God is na ons gebring; die 
vuurkolom is onder ons, identifiseer Jesus Christus opgewek uit die dood—dieselfde gister, vandag, en vir 
ewig—en die versekering van die doop van die Heilige Gees op ons harte, plaas ons  liefde  tot  God.  Die
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eksodus is weer aan die gang.

Israel wat uitkom, soos ek gesê het, is 'n tipe soos die kerk wat uitkom, of die Bruid wat uit die kerk 
kom. Die Bruid sal die oorblyfsel wees, sal die klein groepie wees, die uitverkorenes, die voorbestemdes.
45

Wanneer 'n vrou 'n stuk goed uitlê, haar patroon daarop lê, die manier waarop sy dit gaan sny, en sy 
het haar eie manier om 'n keuse te maak. Maar wat uitgelaat is uit daardie patroon, is dieselfde soort 
goed wat in die patroon was, maar dit was vir haar bestem om dit te neem. Sy het dit self reggemaak.

God het dieselfde gedoen. “En die oorblyfsel van die vrou se saad wat op die aarde gelaat is.” 
Vandag is die uitroep van die Bruid uit die kerk uit, die eksodus vir die wegraping. Want die kerk gaan 
waarlik deur die verdrukkingsperiode, soos julle Pinksterbroers dit verkondig het. Ek glo dit. Die kerk gaan 
daardeur, maar nie die Bruid nie. Nee, meneer!

Iemand wat dit met my bespreek het nie lank gelede nie, het gesê, “Die kerk sal moet deurgaan vir 
'n reiniging.”
46

Ek het gesê, “Dit is waar, want sy het die bloed verwerp.”

Maar of die verdrukkingsperiode die Bruid vang, Sy eie vrou, in die verdrukking? Nee, meneer! Die 
bloed van Jesus Christus het ons gereinig van alle sonde en daar is geen reiniging meer nie. En die bloed 
van Jesus Christus, en daardie teken as identifikasie dat dit gereinig is. Amen. Dis die teken van die Bruid 
wat die ring dra.

Moses se bediening, van Israel, was. . . . Sy hele gemeente was bymekaar in 'n plek vir gebed en 
aanbidding. Toe hierdie dinge kom, soos hy vanaand gelees het, moes hulle bly en bybly. So maak die 
gemeente van die Here hulleself bymekaar uit elke geloofsbelydenis en leerstelling in die wêreld. Hulle het 
gekom van alle dele van Egipte, na waar hulle was en in een plek vergader.

47

Hier, ons kon. . . . Ons kon Hebreërs 10:26 lees, en dit baie duidelik sien. Soos ons die groot eindtyd 
tekens op die aarde sien, wat ons waarsku dat die tyd op hande is, moet ons mekaar meer liefhê as wat 
ons ooit in ons hele lewe gehad het. Daar behoort so 'n honger te wees om by die kerk uit te kom! Daar 
behoort so 'n honger vir ons te wees om by mekaar uit te kom! Dit behoort 'n liefdesverhouding te wees.

48

Ek kan skaars wag om by Tucson uit te kom. O, God het my vroutjie genees! Sy is deel van my. Ek 
kan skaars wag om daar te kom! Die ure, ek tel die dae en die ure wanneer ek daar kan kom om by haar 
te wees.

Dis hoe die kerk behoort te wees. Net deur te sien wat die krag van God vir ons gedoen het, behoort 
ons die oomblikke te tel, bymekaar te kom in liefde, dat ons kan wegvlieg, eendag, om Jesus te ontmoet.

Iemand het gesê, nie lank gelede nie, gesê, “Broer Branham, jy maak die mense bang deur te sê, 'Die 
koms van die Here is so naby!'”
49

Ek het gesê, “Hulle behoort nie bekommerd te wees daaroor nie. Dit behoort die blyste ding te wees 
waarvan ons weet.” Ja.

“En Hy sal die tweede keer verskyn aan almal wat Sy verskyning liefhet,” wat dit liefhet en verlang. 
Dis 'n liefdesverhouding. En hoe behoort ons mekaar nie lief te hê nie, want ons is medeburgers in 
dieselfde liggaam! Ons behoort liefde te hê, een vir die ander.

Waarsku ons, die tyd is op hande! Gelowiges behoort hulleself te skei van die dinge van die wêreld, 
die sorge van die wêreld. Dis waarom ek op vroue gehamer het, ensovoorts, soos ek het. En dan, skei 
jouself af van hierdie TV -programme! Sonder jouself af van hierdie Hollywood evangelisasie! Kom terug 
na diepte en opregtheid! Ons staan op die preekstoel, en spring op-en-af, en lag en skree, en gaan aan, 
vroue dans oor die vloere, klere aan hulle wat regtig soos 'n vel pas, en allerhande soorte juwele en 
goed wat aan hulle hang, met geknipte hare, en party van hulle met grimering aan. En hulle het 'n 
intellektuele pastoor daar, 'n prediker wat die woord so perfek bymekaar kan sit. Dit is nie dit nie. Ons 
kom nie na die altaar van God, laggend, gaan tekere, en jil nie. Ons kom na die altaar met opregtheid en 
diepte, want daar sterf ons. Jy gaan nie na die dood, laggend en jolig, as jy by jou regte verstand is nie. 
Dis 'n kranksinnige persoon wat dit doen.

50

Hier 'n paar weke gelede, toe ek na 'n program gekyk het, uit een van die vulstasies waarin ek 
gestaan het, van ons groot broer, Billy Graham, toe hy sy grootste herlewing gemaak het wat hy gehad 
het . . . of het die grootste herlewing in Kalifornië gehad. Ek het na hierdie televisie gekyk, het die 
gesigte opgelet van hulle wat na die altaar kom. Kinders wat mekaar slaan, en baklei, langs die altaar 
gaan, en lag en jil, geen opregtheid, kougom kouend, kyk oral rond. Gaan reg daar in en sê “ja,” hulle 
maak 'n belydenis en kom weer uit. Billy het gesê hy kan dertigduisend van hulle hê in een jaar se tyd, 
hy het nie dertig oor nie. Daar is geen opregtheid nie. Daar is nie meer opregtheid nie.

51
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Mense is nie gereed om te bely nie. Hulle wil bid, “God, genees my, doen dit, of doen dat, doen dat.” 
Maar wanneer dit kom by uitsterf en jou sondes bely en regmaak met God, word dit nie meer gesien nie. 
Dis waarom ons nie meer genesings sien as wat ons het nie. Dis waarom ek hierdie dinge preek. Laat ons 
dinge gereed kry vir 'n genesingsdiens. Jy moet die dinge eerste kry. God genees jou vir Sy heerlikheid. 
En ons moet gereed wees vir Sy heerlikheid.

Nou dis wat Egipte moes doen. Onthou, hulle het die lam vir veertien dae getoets. Egipte. . . . Hy 
het gesê, “Kry al die vullis uit jou huis. Sit elke, al die suurdeeg uit.”
52

Jy kan geen suurdeeg hê nie. Wanneer hierdie merk in jou huis ingekom het, hierdie teken, kan jy nie 
'n suurdeeg daarin hê nie. Dis die wêreld. Jy kan nie God en mammon, die wêreld, terselfdertyd liefhê nie; 
al die sorge van die wêreld, al die sorge en julle geloofsbelydenisse, en julle stryery, en julle verskille. Jy 
kom na Jesus Christus!

Kan julle julle voorstel 'n Jood in die Ou Testament wat afkom met sy lam om 'n offer te bring? Hy het 
Jehovah gehoorsaam, wat Hy aan hom gesê het om te doen. Dit het aangegaan. Hy het die offer 
aanvaar. Hy het die lam sien sterf. Sy hande was bebloed met die sterwende lam. Hy het teruggegaan 
huis toe, geregverdig, omdat hy in opregtheid gekom het. Dit was goed.

53

Maar na 'n rukkie het dit 'n tradisie geword. En mans het gesê, “Jy weet, dit is die Pasga tyd, ons 
beter dit gaan doen, en ek moet 'n lam offer.” Dit het 'n plek geword waar jy 'n lam kon koop, iemand 
anders kry om dit vir hom te offer. Dit het 'n geloofsbelydenis geword. Dit het 'n dogma in die kerk 
geword. En God het gesê, die einste offer wat Hy vereis het, het 'n stank in Sy neus geword omdat dit 
sonder opregtheid geoffer is.

En ons Pinkstermense kom in daardie selfde stadium. Dis reg. Ons het afgekom totdat die opregtheid 
weg is onder ons. Ons kom in en probeer mense in die kerk inneem, soos die ander kerk maak om groot 
skares, ensovoorts, in ons kerke te kry. Ons behoort dit nooit te doen nie.

54

Ons moet tot opregtheid kom, en daar sterf so dood as wat ons kan wees, dat die bloed van Jesus 
Christus en die teken op ons kan kom. Dit maak 'n persoon 'n ander persoon. 'n Vrou kan van daar af 
opstaan en weggaan, sy wil elke skrif wat in daardie Bybel is gehoorsaam, ongeag van wat plaasvind. 'n 
Man, dieselfde manier; geen denominasie, geen geloofsbelydenis of niks anders kan hom ooit skei van die 
liefde van God wat hy daar by daardie altaar gevind het nie, as hy sal voortgaan om te volg in die weg 
van die Here. Maar vandag het ons nie die opregtheid daaraan nie, ons neem dit net as net 'n tradisie, 
“Ons vaders het dit gedoen.”

Net soos Dankseggingsdag. Baie mense vandag het nooit gedink nie, tienduisende maal duisende, en 
miljoene van Amerika het middagete geëet vandag in 'n dankseggingsviering, met 'n kalkoen op hulle 
tafel, en nooit soveel as 'n seëning aangebied nie, dank teruggegee nie. Maar hulle sou dit nie hê sonder 
om dit te hê nie. Op dieselfde tafel waar hulle die kalkoen gehad het, 'n kwart whiskey en 'n klomp bier. 
Sit om die tafel. Dit het 'n tradisie geword.

55

Jy sê, “Dis belaglik. Dis nie eens Amerikanisme nie.”

Ek sal dit reguit terugdraai in jou skoot. Om na die altaar te kom met 'n droë-oog belydenis is 'n 
tradisie. Jy moet daar sterf vir jou offerande, soos jy jouself identifiseer dat jy dood is. Amen. Begrawe 
in Christus, die wêreld is dood agter jou. En jy moet in 'n nuwe lewe wandel saam met Christus Jesus, in 
Sy opstanding. Om Sy Woord lief te hê, Sy Woord te neem, te kyk hoe Hy Homself identifiseer in Sy 
Woord, gee jou die identifikasie dat jy oorgegaan het van die dood na die lewe. Watter tyd waarin ons 
lewe! Ja, meneer.

Nou sien ons dat ons in die laaste ure lewe, die gelowiges moet die hele Woord aanvaar.56

Let op, dit was nie net om bymekaar te kom en daaroor te praat nie, dat al die Jode bymekaar kom 
en sê, “Nou sal ek julle sê wat, julle vertel, kêrels. Julle weet, ek glo dat Moses reg is, want, kyk, ons 
sien God identifiseer Homself met Moses. Want ons sien daardie vuurkolom, ons weet wat gebeur. Ons 
ken al die identifikasies wat God vir Moses gegee het. Dis reg. Julle weet, hy het gesê, 'Ons moet die 
bloed aan die deur hê.' Ek glo dit. Maar, julle weet, per slot van sake, ek glo ek is net omtrent so goed 
soos enigiemand. Ek is regtig 'n verbondsjood. Ek is besny en ek betaal my offergawes en tiendes in die 
gemeente. Wel, selfs die priester, ek eet middagete saam met hom. Wel, ek is net so 'n goeie man soos 
die res van julle is.” Dit is nie wat gebeur het nie.

Ons moenie bymekaar kom om oor die boodskap te praat nie. Ons moet bymekaar kom om in die 
boodskap te kom. En die boodskap is Christus, Hy is die Woord. Ons moet daarin kom, daaronder kom. 
Ja, meneer. Dis wat ons veronderstel is om te doen.

57

Hy was nie verantwoordelik vir enige persone wat onder die bloed was nie, nie een nie; maak nie 
saak wie hy was nie, hy was nie verantwoordelik nie. Almal moes nie net homself neem nie, maar sy hele
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familie. Hulle is net veilig wanneer die teken vertoon is.

Ons kan nie veilig voel voordat hierdie teken vertoon word nie. Dis reg. Jy moet onder hierdie teken 
kom, God se Heilige Gees. En dit vertoon aan jou Jesus Christus, want dit kom en lewe in jou.

Soos ek gisteraand gesê het, en bo in New York, by een van die boodskappe. As ek julle sou sê dat 
Shakespeare in my gewoon het, sou ek die werke van Shakespeare gedoen het. Want ek kon dit nie help 
nie, ek is nie meer myself nie, ek is dood. Shakespeare en ek kan nie hier saam lewe nie. Shakespeare 
was 'n digter, en ek is 'n prediker, ons kan nie saam lewe nie. Maar as ek dood is aan myself, dan, en 
Shakespeare lewe in my, sal ek die werke van Shakespeare doen. Die lewe van Shakespeare in my sal 
uitgeleef word soos Shakespeare. As die lewe van Beethoven in my gelewe het, sou ek Beethoven wees. 
As die lewe van John Dillinger in my gelewe het, sou ek John Dillinger wees. Dis reg.

58

En as die lewe van Jesus Christus in die persoon lewe, word hulle geïdentifiseer met Hom. Dis 
Christus in jou. Nie 'n kerklidmaat nie, nie 'n stelsel nie, maar 'n opgestane krag. Dis die Heilige Gees, is 'n 
teken op jou, dat jou lewe “amen” sê op elke skrif, die beloftes daarin geskryf.

59

En jy is nie meer jouself nie. Jy is Christus s'n. Jy dink nie jou gedagtes nie. Jy dink nie jou gedagtes 
nie, jy sê, “Ek dink.” Jy het geen gedagte wat kom nie. Die lewe wat in Christus was, is in jou. Die 
gesindheid wat in Christus was, is in jou. Die werke wat in Christus was, is in jou, en Christus Self is in 
jou. Jy is dood; jou lewe is verborge in God deur Christus, daarin verseël deur die Heilige Gees. Jy is nie 
jou eie nie.

Jy is nie verantwoordelik vir enigiemand nie. Die hele familie moet ingebring word, en die teken moet 
vertoon word. Dit moes wees. As dit nie vertoon is nie, dan was dit tot geen effek nie. Jy kan daarin glo, 
jy kan sê, “O, ja, ek glo dit.” Maar dit het dit nie gedoen nie. Jy sê, “Wel, ek sal jou sê wat ek sal doen. 
Ek sal dit in 'n emmer sit, en ek sal dit hier op die muur sit. Maar regtig, ek dink solank ek dit hierbinne 
het, as ek die bloed hier het.” Nee, meneer.

60

Jy kan nie 'n geheime seun wees daaroor nie. Nee, meneer. Jy moet dit hê! Jy moet dit ten toon stel. 
Dit was die doel om dit aan die deur te sit, sodat Hy dit op die latei en op die deurkosyn kon sien. Dis 
iets waarvoor jy nie skaam is nie. Jy wil hê die hele wêreld moet weet dat jy dood is, en jou lewe is 
verborge in God deur Christus.

Praat van 'n Dankseggingsdag, ek sê julle, nie 'n tradisie nie, glad nie. Ons het nou teveel tradisies. 
Wat ons vandag nodig het, is 'n verkwikking, 'n doop van die Heilige Gees terug in die kerk; nie 'n viering 
nie, maar 'n vervulling. Dan behoort dit ons Dankseggingsdagviering te wees, soos ons dit sou noem. Dit 
behoort die Heilige Gees te wees wat in ons lewens inkom. As ons 'n kalkoen kon eet soos ons 
voorvaders geëet het, behoort ons die Heilige Gees te ontvang soos die voorvaders het. Amen. Nie 'n 
tradisie nie, maar 'n opdrag van God. Ons behoort dit te ontvang.

61

Kyk na Josua, as jy Josua lees, die 2de hoofstuk. Ek het hier neergeskryf: “Lees dit.” Ek het nie die 
tyd nie. Maar ek wil hê julle moet weet, toe Moses en Josua op die pad deur die wildernis was, na die 
eksodus gekom het, het hulle 'n paar predikers, spioene uitgestuur, om die land te gaan verken. En 
onthou, daar was 'n Heiden aan die ander kant van die rivier, met die naam van Ragab. Sy was 'n hoer. 
Arme kind was 'n straatwandelaar, miskien uitgelaat deur haar familie. Maar ons vind uit dat toe sy 
daardie manne gesien het en geweet het dat hulle manne van God was, sy was 'n hoer, en sy wou weet 
of daar enige genade aan haar bewys kon word.

62

God gee genade aan hulle wat om genade roep. Almal wat om genade roep, sal genade ontvang.

Let op hierdie hoer, sy het gesê, “Ek sal goedhartigheid betoon.” Kyk, sy hoef Josua nie te gesien het 
nie. Sy het nie geweet hoe hy sy hare gekam het of die klere wat hy gedra het nie. Sy het gesê, “Ek 
het gehoor dat God met julle is.” Dis al wat sy wou weet.

63

En ek sê jou vandag, broer, dit is nie hoe jy jou hare kam, of wat jy doen, of watter soort klere jy 
dra, watter soort Ph.D. jy het. “Ek hoor dat God onder julle is,” dis die belangrikste ding. Ons wil weet 
waar God tussen dit is.

Hou die organisasies dop. Kyk waarnatoe hulle gaan. Is God onder die organisasies? As dit is, dan lei 
Hy hulle reguit na die raad van kerke, en terug na die merk van die dier. God is nie daarin nie.
64

God is in Sy Woord, want Hy is die Woord. Dis presies. “Ek het gehoor.” En geloof kom nie deur die 
raad te hoor nie, maar dis die Woord. Hoor die Woord!

Hulle het dit gesien, en hulle het geweet. Sy het geweet dit was die waarheid. Sy het gevra vir 
genade, kyk, vir beide haar en haar familie. Sy het gevra vir haar en haar familie, net soos hulle in Egipte 
gedoen het.

Let op, daar is vir haar 'n teken—'n rooi teken gegee. Dat die rooi tou waarmee sy die spioene by die65
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venster laat afgaan het, moes 'n teken wees. God wou nie, vernietigingsengel. . . . God se 
vernietigingsengel sou nie naby haar kom solank as sy daardie teken gehad het nie. Maar, wat as sy 
gesê het, “O, ek het hulle in die steek gelaat. Ek het 'n goeie daad gedoen. So nou om te keer dat 
enigiemand my kritiseer, en hierdie rooi tou hier sien uithang, sal ek die tou weer optrek”? Dan sou die 
oordeel engel nooit oor haar huis gegaan het nie. Sy moes die teken vertoon hê. Dit moes daar bly.

Halleluja! O, dit beteken “prys ons God,” in hierdie ure. Onthou dit. Ek is nie hierbinne om te lewe nie. 
Ek is nie hierbinne om te preek vir 'n lewe nie. Nee, meneer. Ek kan nog daarvoor werk. Ek doen dit nie 
daarvoor nie. As ek gedink het daar is enige ander manier behalwe dit, reg. . . . Onthou, dit is ek, ek 
moet God ontmoet. Dis my siel wat ontmoet moet word. Dis nie net ek nie, maar ek sal meer veroordeling 
hê. Die Woord van God is God. Dis God se program wat daar lê, en dis die waarheid.

Ek glo dat die rooi draad vertoon moes word, of die engel, vernietigingsengel, sou nooit enigiets 
anders as daardie teken geëer het toe dit vertoon is nie. Die boodskappers het haar 'n teken gegee, en 
sy moet dit vertoon hou.

Let op, Jerigo het gehoor wat God gedoen het, maar het niks gedoen om ag te slaan op die 
waarskuwing nie.
66

Die wêreld vandag, dis nie êrens eenkant toegemaak nie, die hele wêreld weet hierdie dinge gaan 
aan. Die hele wêreld het geweet. Die Episkopaliërs, die Katolieke, die Lutherane, al die denominasies 
weet dat daar 'n God is wat in Sy Woord werk in hierdie dag, en Sy tekens en wonders aan die beweeg 
hou. Dis nie net toegemaak in 'n hoek nie. Hulle het dit gehoor, maar hulle wou dit nie ontvang nie.

Sy groot krag en Sy tekens is vertoon, maar hulle wou dit nie ontvang nie. Net dieselfde as wat dit 
in Sodom was, Sy groot tekens en wonders is daar vertoon, maar hulle wou dit nie ontvang nie. So daar 
was niks oor behalwe oordeel nie, dit was volgende. Hulle moet die hele Woord glo om veilig te wees. 
Maar hulle het gedink hulle was veilig, miskien, in hulle yslike groot organisasie van Jerigo, hulle stad. 
Hulle het gedink dit was goed genoeg, maar dit was nie so nie.

Maar een klein hoer. Daar moes 'n paar bandseuns daar ingeglip het en party van die bande gespeel 
het. Die voorbestemde saad het dit gevang en dit geglo. So, in elk geval, hulle het daar ingekom vir 'n 
boodskap. Hulle het kerk gehad daardie aand in haar huis. Sy het haar huis vir 'n kerk gebruik, om die 
boodskap te ontvang.

O God, laat ons ons harte oopmaak en die boodskap ontvang, dat Jesus vanaand lewend is. Hy is 
reg hier tussen ons. Hy is dieselfde gister, vandag, en vir ewig. Maak jou huis oop en laat die 
boodskapper, die Heilige Gees, inkom en jou identifiseer deur Sy eie teenwoordigheid, die teken wat op 
jou is. Dan hoef jy nie enigiemand anders se woord daarvoor te neem nie, Hy is daar om vir Homself te 
praat. En Hy is die Woord. Dis reg. Dis God se teken om Homself te identifiseer.

67

Sy het haar huis gebruik vir die boodskappers. Toe het sy die hele stad gekry, wat sou glo, onder 
dieselfde teken. Dis hoe die kerk vandag behoort te maak. Kry alles wat sal glo onder die teken. Die 
teken is die Heilige Gees. Onthou net, hulle moet onder die Heilige Gees kom.

En toe God sy engele vernietig het. . . . Die vernietigingsengel het deurgekom, en toe hulle die 
simbool van die teken gesien het, het haar huis gestaan. Die res van Jerigo het neergeval. Maar net die 
weerklink van 'n basuin, dink net, en al die mure het neergeval. Hulle het reguit gegaan en alles 
doodgemaak wat daarin was, maar almal wat onder daardie teken was, was veilig. Hoekom? Die 
boodskapper van God het gekom. Hulle het hulle die waarheid vertel en hulle het onder die teken gekom. 
Ja, meneer. Maar baie van hulle wou dit nie glo nie. So as hulle dit nie wou glo nie, moes hulle die 
omstandighede aanvaar.

68

Dieselfde lewe wat in die teken van Egipte was, sien, dieselfde ding soos die lewensteken in Egipte.

Toe hulle die tou uitgehang het, was dit die teken. In daardie Heidense wêreld was daar nog geen 
bloed vir hulle aangewend nie, maar hulle gee 'n simbool van die rooi, van die teken. So, toe hulle die 
teken gesien het; Josua, 'n tipe van Jesus, was getrou aan die teken en simbool wat sy boodskappers 
gepreek het, toe Josua bevele gegee het dat niemand sou oploop na daardie huis waar daardie teken 
was nie (nee, meneer), want niemand sou doodgemaak word onder daardie teken nie. En Josua beteken 
regtig “Jehova-redder,” dieselfde as Jesus. En toe hy sy boodskappers gestuur het, Josua, 'n ander tipe 
na die Heidense wêreld, en die Heiden, daardie klein minderheid wat geglo het en hierdie teken vertoon 
het, selfs die vernietigingsengel het daardie teken herken, sien.

69

Dis die enigste ding wat Hy vandag sal herken.

Hy het nooit die president van daardie maatskappy erken nie. Nee. Hy het nie die hoofmanne, die 
krygshere, die groot manne herken nie. Hy het hulle nooit herken nie. Hy het net herken waar die teken 
vertoon is. Baie van hulle mag dit geglo het. Baie van hulle het dalk geglo dat  hulle  geneem sou  word,

70
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maar dit het dit nie gestop nie. Die teken moes vertoon word. Ja, meneer. Dis al. Almal daaronder was 
gered in Egipte. En dieselfde tyd, alles daaronder was gered in Jerigo.

Die bebloede Lam is ons teken vanaand. In Hebreërs 13:10 en 20, word dit die “ewigdurende 
verbond” genoem, as julle dit wil lees. God se bloedgebonde beloftes het ons vrygemaak van sonde en 
vlees. Dit is 'n ewigdurende verbond, om Hom te aanbid en Sy beloofde tekens te vertoon. Die Nuwe 
Testament is die nuwe verbond in Sy bloed. Die Bybel het so gesê. Die Nuwe Testament beteken die 
“nuwe verbond,” bloedlewe, nuwe lewe teken in ons. Waar die ou bloed gestaan het as 'n eenvoudige 
teken van die chemie dat 'n lam gesterf het, is die Heilige Gees die lewe wat in die persoon van Jesus 
Christus was wat in jou en my vertoon is vanaand. Buiten dit, is daar geen genade nie. “Slegs wanneer 
Ek die bloed sien, sal Ek oor julle gaan.”

71

Ek probeer op julle gedagtes druk, vriende, dat die uur aangebreek het dat iets daardeur gedoen 
moet word. Ons moet iets doen. Dis of in of uit. Dis al. Die uur het gekom waar die teken daar moet 
wees. As dit ooit. . . . As hierdie kerk ooit verwag om aan die lewe te bly totdat Jesus Christus kom, sal 
die teken hier moet wees. Dis al. As die dood dit nie doen nie, sal dit die doodsmerk neem. En binnekort, 
dit is nou in die kongres, die groot masjien opgestel om alle kerke in daardie federasie van kerke te laat 
inkom.

72

En jy moet liewer regtig die teken laat skyn. Maar die uur is hier vir die eksodus. En hierdie keer gaan 
ons na 'n beloofde land, die belofte van ewige lewe. Hierdie teken toon dat Jesus Christus. . . . Die 
Heilige Gees toon dat Jesus aan elke vereiste vir ons voldoen het, dat ons in ons natuur gevalle seuns 
van God is. En ons het geen krag in ons nie. Ons het geen lewe in ons nie. Ons is 'n gevalle ras van 
mense, van Adam. Maar wanneer ons die teken kan vertoon dat die Woord en ons dieselfde word, wys 
dat Jesus Christus aan die vereiste vir ons sonde en dood voldoen het, en Sy teken in ons vertoon het. 
O, hoe eenvoudig kan dit nie wees nie! Jy is veroordeel. Ons is almal veroordeel. Daar is geen manier om 
onsself te red nie, en God het ons 'n teken gestuur. Hy het Sy Seun by Gólgota vir ons doodgemaak. En 
die lewe wat in daardie bloed was toe dit op Golgota gestort is, het teruggekom om 'n teken op ons te 
wees.

God se ewigdurende, ewige teken, dis ewige lewe deur die ewige God. En enigiets wat 'n begin 
gehad het, het 'n einde, en alles het 'n begin gehad behalwe God. En God is die enigste vorm van ewige 
lewe wat daar is. En wanneer God Sy Heilige Gees in jou plaas, wat God is, en wanneer God Homself in 
jou plaas, is jy so ewig soos God is. Want jy's 'n deel van Hom, want jy word 'n seun of 'n dogter van 
God en jy vertoon Sy Woord. Halleluja! Ek voel godsdienstig. Dis waar. God identifiseer dit Self. Jy het die 
ewige lewe, en dis God in jou. En hierdie Woord is God. En daardie Woord lewe en produseer homself. Net 
presies wat God bestem het vir hierdie eeu, julle het dit, amen. Die Heilige Gees, die Heilige Gees word 
vertoon. Ja, meneer. Wat is dit? Die Heilige Gees, die Woord is aan julle lewend gemaak deur die Heilige 
Gees, om hierdie eeu te bevestig, dat julle van die dood tot die lewe oorgegaan het.

73

En nou is jy Syne. O, omdat Hy is, het ons die reg op alles wat Hy vir ons gekoop het. Elke belofte in 
die Bybel is joune. Dit behoort aan jou, wanneer hierdie teken op jou is en God jou verseël het. Nou wil 
ons onsself net vir 'n oomblik nagaan. Wanneer God jou die ware doop van die Heilige Gees gegee het, 
dan is die lewe van Jesus Christus binne-in jou. Nou, dis waar. Elke teoloog sal moet erken dat dit so is . 
. . dis die nuwe geboorte. Jy word opnuut gebore deur die Heilige Gees. En omdat God dit gedoen het, 
en jy weet jy is nie goed in jouself nie, en jy aanvaar wat God gedoen het, dan verseël Hy jou in Sy 
koninkryk deur die Heilige Gees. En alles wat Jesus gekoop en jou belowe het in die Bybel, is joune. Dis 
jou eiendom omdat dit betaal is. Amen. Die lewe is myne; Hy het daarvoor betaal. Lewe is joune; Hy het 
daarvoor betaal. Genesing is myne; Hy het daarvoor betaal. Genesing is joune; Hy het daarvoor betaal. 
Vryheid is myne; Hy het daarvoor betaal. Die Hemel is myne; Hy het daarvoor betaal. Hy het die prys 
betaal. Alles wat Hy gekoop het, behoort aan die man wat die teken hou. Amen. “Gee My teken [op die 
straatwa] op daardie dag van die oordeel, en Ek sal oor jou gaan.” Amen. Hou dit in! Hou jou belydenis in 
die Woord, dat Jesus Christus vir jou gesterf het. En wanneer Hy dit doen, vertoon Hy Homself deur jou. 
Amen. Ja. Wanneer jy die teken herken, die lewe wat dit geneem het vir die bloed om te spreek!

74

Jy sal sê, “Bloed spreek? Wag 'n oomblik, Broer Branham.” Die bloed spreek. Die Bybel sê dit gebeur. 
Goed.
75

Die bloed spreek. Onthou, die verbondsbloed word nie erken sonder die teken nie. Nou die Woord 
verseker ons van die belofte. Die teken is die teken dat die koop vir ons gemaak is, en God het dit 
aanvaar.

Wanneer jy gaan en sê, “Ek wil 'n rit na New York Stad hê.” Wat doen hulle? Hulle gee jou 'n kaartjie. 
Wat is dit? Dis 'n teken. Dit is nie geld nie. Dis 'n teken, maar dit neem geld om dit te koop.

Nou, wanneer jy die ewige lewe wil hê, ontvang jy 'n teken, wat wys dat die prys betaal is. Dit is nie 
die bloed nie, maar dis die teken van die bloed. Dis die lewe self. Amen. Volle gehoorsaamheid aan die 
hele Woord van God, aan God se hele Woord, sal jou geregtig maak op hierdie teken.

76
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Hoe doen jy dit? Petrus het gesê, op die Pinksterdag, “Bekeer julle, elkeen van julle, en word gedoop 
in die Naam van Jesus Christus tot vergewing van sondes, en julle sal die gawe van die Heilige Gees 
ontvang, die teken. Want die belofte is aan julle, en aan julle kinders, aan hulle wat daar ver is, selfs 
soveel as wat die Here ons God sal roep.”

Toe hulle daardie wonderlike vertoon van die krag van die opstanding gesien het, het Petrus daar 
opgestaan en die Skrifte van Joël aangehaal, ensovoorts, die belofte gegee vir daardie eeu, en getoon 
die vereistes van daardie eeu is nagekom in Jesus Christus, en dat Hy 'n teken van Sy dood 
teruggestuur het. En daardie teken was op hulle. En Hy het gesê, “Die teken is vir julle, en vir julle 
kinders, en vir hulle wat daar ver is, selfs soveel as wat die Here ons God sal roep, sal hierdie teken 
moet hê.” Amen. Dis nie hulle wat dit behoort te hê nie—hulle sal dit hê! Julle sal die Heilige Gees 
ontvang.

77

Wanneer jy die Woord van God ten volle gehoorsaam, in volle oorgawe daaraan, is jy geregtig op die 
teken. Ja, meneer. Gehoorsaamheid! “Nie hy wat sê, 'Here, Here, nie,' maar hy wat die wil doen. . . .” En 
wanneer ons bid, moet ons die teken hê om aan te bied met ons gebed.

78

Net presies soos ons maak wanneer ons na die busstasie gaan, sê, “Ek wil ry.”

“Waarheen gaan jy?”

“So-en-so!”

Jy moet die teken hê, as 'n teken vereis word. Jy moet die teken hê. Jy sê, “Wel, wag 'n oomblik, ek 
is mnr Jones!” Dit maak geen verskil nie, jy moet die teken hê. “Wel, ek sê jou wat, ek is haastig na my 
werk. Ek het nie tyd om rond te speel nie.” Jy sal óf die teken hê óf jy sal nie die teken hê nie. As jy nie 
die teken het nie, sal jy nie ry nie.

As jy 'n kaartjie het en hier na die vliegtuig gaan, en sê, “Ek wil na New York Stad gaan.”

“Kaartjie? Teken?”

Jy sê, “Wel, ek sal jou sê, ek het dit nie. Ek is 'n baie goeie soort ou. Ek sal jou eendag betaal.” Nee, 
meneer, as jy die teken het, moet jy dit in jou hand hê. Dit moet vertoon word. Dit moet wees. O!

Sien julle wat ek bedoel? Jy moet dit hê! Jy hoef nie net so te dink nie; dit moet geïdentifiseerde 
teken wees. Reg. Dit gee jou die reg, wanneer jy die . . . wanneer jy die prys aanvaar wat betaal is. Ja, 
meneer.

Paulus sê vir ons, praat oor die spreek van bloed, Paulus sê vir ons dat die bloed spreek. Glo jy die 
bloed spreek? In Génesis 4,1, of 4:10, het God vir Kain gesê, Hy het gesê, “Waar is jou broer?” Hy het 
gesê, “Sy bloed . . . sy stem. . . . Die bloed van hom . . . die stem van sy bloed roep uit teen jou.”

79

Nou vind ons ook in Hebreërs, die 12de hoofstuk en 24ste vers, dat in die Nuwe Testament, die 
bloed van beter dinge spreek. Die bloed spreek. Dan het die bloed 'n stem. En die stem van die bloed is 
die Woord. Halleluja. Dis wat dit reg of verkeerd maak. Die Woord word geïdentifiseer deur die stem van 
die bloed. Die stem van die bloed is die Heilige Gees. Dit bring lewe. Dit is lewe, en dit bring lewe na die 
Woord en maak dit lewend. Amen, amen, amen.

Sekerlik, die bloed spreek, dit spreek 'n beter ding. In die Ou Testament het die bloed van skuld 
gespreek. In die Nuwe Testament spreek dit van verlossing. In die Ou Testament het dit gepraat van 
dood en droefheid. In die Nuwe Testament spreek dit van opstanding en lewe. Dit spreek van genesing. 
Dit spreek van vreugde. Dit spreek van krag. Dit spreek van lewe. Dit spreek van die hemel. En daardie 
selfde bloed wat op die grond gestort is, wat uitgeroep het na sy dooie broer, of uitgeroep het na sy 
broer wat hom doodgemaak het. Die bloed van Jesus Christus bedek al ons sondes en spreek vrede en 
opstanding, en krag en lewe, en genesing. En al die verlossingseëninge waarvoor die bloed vergiet is, dit 
spreek vir ons. Sekerlik, die bloed spreek o, goeiste!

80

Ons moet vir onsself glo, soos hulle daaronder in Egipte gedoen het, en ook vir die huis; soos hulle 
gemaak het in Egipte en Jérigo, ensovoorts. En ons vind uit, ek het 'n skrif hier geskryf, genaamd 
Handelinge 16:31, waar die Romeinse hoofman oor honderd sy eie lewe sou neem, en hy sou homself 
doodsteek, en Paulus het vir hom gesê om te “Glo in die Here Jesus Christus, en jy en jou huis sal gered 
word.” Dit moet 'n huishouding wees. Wat maak soveel kindertjies. . . Wat maak soveel vroue op straat? 
Wat maak soveel jeugmisdaad? Want ons is nie in staat om ons huisgesin onder die bloed te kry nie.

81

Sommige mense het gesê, “Wel, ek behoort aan die kerk. Moeder het soontoe gegaan, en ek was 
daar toegewy, as 'n baba.”
82

Jy moet die teken vertoon. Ja, meneer. Skuif al die wêreldse gemors uit, al die dinge van die wêreld, 
want jy kan nie die  dinge  van  die  wêreld  liefhê  nie,  al  jou  ongeloof  in  God  se  Woord.  Onthou,  Hy  het
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hierdie dinge belowe in die laaste dae. Enigiets in jou lewe wat daarteen is, skuif dit uit en maak gereed 
en bring die teken in. Pas dan die teken toe in gebed, met toewyding, en wees oortuig en besorg 
daaroor.

As ons hier kon lees, Efésiërs 2:12, sou dit vir ons skokkend wees. Let op, “dien die lewende God,” 
met lewende tekens, lewende ordinansies. Hebreërs 9:11-14 sê vir ons dieselfde. En ons dien nie dooie 
artikels of orakel nie, ons dien die lewende God, met die lewende tekens.

83

Nie, “Ek gaan kerk toe. Ek het aangesluit. Ek ken die geloofsbelydenis. Ek ken die kategismus.” nie. 
Dis dooie vorms.

Maar die ware teken van die bloed spreek uit, spreek van 'n lewende, opgestane Teenwoordigheid, 
Jesus Christus, dieselfde gister, vandag, en vir ewig; reg, lewe nou reg onder ons. Amen. “Dit spreek 
beter.” Nie van dooie vorms en geloofsbelydenisse nie, maar 'n lewende teken van 'n lewende opgestane 
Christus wat in ons lewe. Nee, hulle ontken daar is soiets, maar ons weet dis waar. Maar ons wat die 
Woord glo, weet dat God dit belowe het en Hy hou Sy belofte, weet dit is Sy lewende Teenwoordigheid, 
want Hy maak soos Hy gedoen het.

As dit in jou is en jy sê, “Wel, ek steel nie. Ek lieg nie.” Wel, dis net iets waarmee jy kan ophou. Jy 
kan ophou steel, ophou lieg, 'n goeie morele man doen dit. “Ek onderhou die tien gebooie.” Hulle het dit 
gedoen voor Jesus gesterf het. Ja.
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Maar die ding daarvan is, Christus wat in jou lewe! Hebreërs 13:8, “Hy is dieselfde gister, vandag, en 
vir ewig,” bewys dat God Hom vir ons uit die dood opgewek het, volgens Sy beloofde Woord. Dis 'n 
identifikasie dat Jesus Christus vanaand lewe. Ons aanvaar Sy geofferde bloed, dat Hy Sy lewe gegee 
het. Die teken seël van die Heilige Gees is ons belofte. Efésiërs 4:30, het gesê, “Bedroef nie die Heilige 
Gees van God, waardeur julle verseël is tot die dag van julle verlossing nie.”

Omdat ons deur hierdie teken gedoop is in die liggaam van Christus, I Korinthiërs 12, is ons nou 
onderworpe aan gawes van die Gees wat daarin is. Die wêreld glo nie in gawes nie. Die kerk glo nie in 
gawes nie. Maar God se Woord sê daar is gawes. En dit neem net daardie teken om daardie gawes te 
identifiseer. Absoluut.

85

En in Hom is al die volheid. In Hom is al die volheid van God, al die volheid van die belofte. Wanneer 
ons in Hom gedoop word, het ons elke belofte wat God gemaak het, by ons vingerpunte gelê. Geen 
sonde is daar nie. Geen dood is daar nie. En selfs siekte kan nie in Sy teenwoordigheid bly nie. As Satan 
dan sy hande na jou uitsteek en jou in iets probeer versoek, hou jy jou teken in jou hande en wys dit, 
dat jy 'n verloste produk van Jesus Christus is. Amen. Laat jou onvervalste geloof daardie teken daar 
waai, en sê, “Ek is 'n produk wat Jesus Christus gekoop het.” Amen. Siekte vlug!

Wat het daardie groot gewas gister in my vrou laat verdwyn? Toe sy net 'n paar dae gelede gereed 
was vir die operasietafel, en nou kan hulle niks kry nie. Dis omdat die krag van die opstanding van Jesus 
Christus, daardie teken van God, dat Hy steeds lewe, dit vernietig het.

86

Waarom gebeur hierdie dinge? is omdat God dit belowe het. Jy is 'n produk. Hou die teken in jou 
onwrikbare geloof in Sy beloofde Woord. God het ons eenmaal die teken gegee. . . .

Soos ek afsluit, wil ek julle nie te lank hou nie. Ons gaan uit wees teen nege-dertig.87

God het die wêreld eenkeer 'n teken gegee, dit was 'n reënboog. Hy het hulle 'n teken gegee dat Hy 
nooit weer die wêreld deur water sou vernietig nie. En Hy het altyd getrou gebly aan daardie teken. 
Amen. Hy het nooit gefaal om dit te vertoon nie. God het 'n teken gemaak, gesê, “Ek sal jou 'n teken 
gee. En wanneer ek julle dit belowe, elke keer as 'n reën kom, sal ek julle hierdie teken wys.” En God, 
wanneer Hy 'n teken maak, vertoon Hy Syne, want dis wat Hy belowe het om te doen. En Hy verwag 
van ons om dieselfde ding te doen. Hy het altyd getrou gebly aan Sy teken.

En as ons gebore is uit die Gees van God, bly ons altyd getrou daaraan. As jy een of ander soort 
van 'n mitiese opwerking is, het jy een of ander opgewondenheid gehad, by 'n kerk aangesluit, een of 
ander soort emosie gemaak, miskien in tale gepraat, of uitgeroep, of op-en-af gespring, of gesing in die 
Gees, soos julle dit noem. Ek het al daardie dinge onder heidene vertoon gesien, sien. Dit spel niks nie. 
Maar wanneer die produk, die nuwe lewe van Jesus Christus, waarlik in 'n man of 'n vrou kom, is hy 'n 
nuwe skepping, die ou man is dood. Hy is klaar. Hy's klaar. Daardie teken moet altyd vertoon word.

88

God het Syne vertoon. Kyk, al hierdie duisende jare het Hy nooit gefaal om dit aan ons te vertoon 
nie. Hy is lojaal en getrou aan Sy teken, wys ons dat Hy nooit faal om te eer wat Hy gedoen het nie. 
Faal nooit om te eer nie! Ons sien die reënboog en dit wys dat God ons daardie belofte gegee het. En Hy 
het gesê dit sal so wees, en Hy faal nooit om Sy Woord te eer nie. Hy sal vir ewig Sy Woord eer. Hy 
bewys dit daarin. In elke teken wat Hy gegee het, hou Hy Sy Woord.

89
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O, God, Hy het ons 'n teken belowe. “En wanneer Ek die bloed sien, sal Ek oor julle gaan. En die 
bloed sal vir julle 'n teken wees.”

O, sondaar, vanaand, hoe kan jy wegstap van hierdie plek, onder daardie teken uit? Hoe kan jy enige 
kans vat op enige kerklidmaatskap of enigiets anders? Hoe kan jy dit bekostig om dit te doen, siende dat 
ons in 'n tyd lewe wanneer daar geen hoop in politiek is nie, daar geen hoop in die toekoms is nie? Die 
enigste ding wat lê, is die koms van Jesus Christus, die koms van Christus om Sy kerk te kry.

Hoe kan jy sinvol uit hierdie kelder loop, uit hierdie kamer uitstap, of iewers, en jouself toevertrou 
aan een of ander geloofsbelydenis of iets wat jy aangehaal het, wat geen teken van lewe en die gewone 
Jesus Christus toon nie, en wat voortkom en dieselfde voortbring gister, vandag, en vir ewig, en Sy 
Woord manifesteer soos Hy belowe het om te doen; en dan kon staan en sê, “Die dae van wonderwerke 
is verby,” met die einste teken van God Self in jou lewe?

90

God vertoon nou Sy teken. En Hy sal altyd getrou daaraan wees. In die uur van jou dood sal die 
engele van God kom en jou wegdra van die dood, en voor die groot oordeel die wêreld tref.

En ons lees daar in Johannes 5:24, “Hy wat My woord hoor.” Nou, die ware vertaling daarvan is nie 
“hy wat hoor nie.” Dis die King James. Die ware vertaling, in die Hebreeus daarin, is dit, “Hy wat My 
woord ontvang.” Nie “Hy wat hoor” nie; enigiemand kan dit hoor, sondaars en alles anders. Maar, “Hy wat 
ontvang,” kan dit alles neem. Nie, “Hy wat een van My woorde ontvang nie.” “Hy wat My woord aanneem 
en in Hom glo wat My gestuur het.” Wanneer jy die woord ontvang, ontvang jy Hom. Alles wat Hy gesê 
het om te doen, wat jy gewillig en gelukkig is om te doen “Hy wat My woord ontvang en glo in Hom wat 
my gestuur het, het die ewige lewe, en sal nie deur die oordeel gaan nie, maar het oorgegaan uit die 
dood in die lewe.” O, wat 'n belofte! “Wanneer Ek hierdie teken sien, sal Ek by julle verbygaan.”

91

Hy verwag nou van ons om Sy teken te vertoon aan al Satan se ongelowige kultusse en 
denominasies van hierdie wêreld, dat ons dit glo wat Hy belowe het. Soos die saad van Abraham, is Hy 
in staat om te hou. Maak nie saak hoe wetenskaplik, hoeveel ruimtevaarders, hoeveel wetenskaplikes 
opstaan en dit bewys of dat bewys nie, en volgende jaar dit moet terugneem, ons gee nie om wat hulle 
sê nie. Al ons geleerdheid kan jou nooit lewe gee nie.
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Ek woon in 'n stad waar die Universiteit van Arizona is. En wat vind ek daarbo behalwe vuilheid en 
gemors, en die hoërskole en dinge van daardie stad; nou die dag het hulle vierhonderd tienerseuns en 
dogters gehad met hulle klere uit, met vaatjies bier, wat gedans het in 'n groot plek daar in Sabino 
Canyon. Al hierdie jong kinders kom van huise, ensovoorts, daarrond, en vind hulle daarbo, van die 
universiteit. Wat het ons? Die Universiteit kan jou sê waaruit 'n saad gemaak is, maar dit kan nie 'n saad 
lewe gee nie. Jou geleerdheid neem jou net verder van God af.
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Daar is net Een wat jou lewe kan gee. Daar is net Een wat jou lewe kan gee, en Hy sal dit doen. As 
jy die Teken sal toepas vanaand, is Hy hier om Homself aan jou te gee en jou lewe te gee. Jesus 
Christus is jou lewe. Sal julle Hom nie vanaand ontvang, terwyl ons ons hoofde buig nie?

94

Almal eerbiedig, binne en buite, in die kelders en waar ook al. Hierdie is 'n plegtige tyd. Hierdie is 'n 
tyd om dankbaar te wees. Hierdie is 'n tyd wanneer julle God dank aan julle tafel vandag, julle mense, ek 
hoop julle het, vir die kos wat Hy julle gegee het. Die dooie substans, daardie iets het gesterf sodat jy 
kon lewe, en jy dank God dat Hy dit opgerig het vir jou om daarvan te lewe.

Nou, vanaand, waarom aanvaar jy nie, nie daardie natuurlike lewe wat moet teruggaan met die dooie 
substans na die aarde nie, maar waarom aanvaar jy nie die ewige lewe nie, waar Hy iets gegee het, dit 
opgewek het, Sy eie Seun; sodat jy gelykvormig kon wees aan Sy eie beeld, deur die vernuwing van jou 
gees, om joune weg te neem en Syne te ontvang, wat die teken is dat jy lewe het. En Hy sal oor jou 
verbygaan en jou opwek op die dag van die opstanding.

95

Dit sou 'n ware danksegging wees. Dit sou jou dankbaarheid wys teenoor God wat 'n weg vir jou 
gemaak het, en die ewige lewe voor jou geplaas het, op Sy eie tafel, en jou uitnooi daar vanaand. Hoe 
kon jy dit wegwys? Hoe kon jy aan tafel sit en dankbaar wees vir natuurlike kos, in 'n tradisie wat ons 
pelgrimvaders gedoen het, op 'n Dankseggingsdag; waarom nie nou wanneer dit so duidelik gemaak word 
vir jou vanaand deur hierdie eenvoudige manier om dit te preek nie?

Waarom aanvaar jy dit nie nou en sê, “Ek wil daardie soort lewe hê, Broer Branham. Ek sal dit 
aanvaar. Jesus het vir my gesterf. En ek, miskien het ek by die kerk aangesluit, ek het 'n 
geloofsbelydenis gehad; maar regtig om die lewe van Christus waarlik net in my te sien pols, totdat die 
wêreld dood is, en Sy lewe in my leef soos Hy dit hier op aarde geleef het, ek sien dit nie, Broer 
Branham. En ek wil dit hê. Ek wil seker wees.”

96

Jy kan nie bekostig om 'n kans te vat nie. Ons is nou te laat. Ons raak te laat vir hierdie kanse. Laat 
ons dit nou ontvang.
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Nou, ek kan nie mense na hierdie altaar bring nie. Ek kan dit nie doen nie, daar is nie genoeg plek 
hier nie. Maar altaaroproepe is weer 'n tradisie. Altaaroproepe het begin in die dae van Wesley. Die ware, 
“Soveel as wat geglo het, is gedoop”, het die Bybel gesê.

Hoeveel hierbinne, wat ek sigbaar kan sien, bo in die balkonne, rondom in die gange, en op-en-af 
teen die mure, en in die kerkbanke, ek weet nie hoeveel is buite of onder in die kelder nie. Maar hoeveel 
van julle wat daardie teken wil hê, die Heilige Gees in julle lewe, wat homself reg voor julle sal vertoon? 
Reg voor die kultusse en dinge van hierdie wêreld, dat julle kan sien dat Jesus Christus dieselfde is gister, 
vandag, en vir ewig, die bloed is aangewend. Sal julle julle hande opsteek, en sê, “Broer Branham, ek 
nou, deur my hand op te steek, dui aan God dat ek dit in my lewe wil hê. Bid vir my, Broer Branham.”

97

Daar is twintig hande of meer op, skat ek. Is daar meer? Steek dit net op. As ek dit nie eens sien 
nie, sal Hy. Ver bo in die balkon, bo in die glaskamers daarbo, as julle net julle hande sal opsteek, sal God 
julle sien. Aan die buitekant, sal God julle sien. Onder in die ouditorium onder, sal God julle sien as julle 
julle hande sal opsteek.

Broer, suster, nou aan julle mense wat Christus jare gelede ontvang het, en miskien voel julle dat 
julle daardie teken ontvang het. Ek hoop dat dit reg is. As jy het, hoef jy jou nie daaroor te bekommer 
nie. Dit reflekteer homself. Hoe kon ek Beethoven wees as hy nie in my gewoon het nie? As Christus in 
jou is, kyk net na jouself in God se spieël hier, die Bybel. Kyk hoe een of ander Bybelkarakter gelyk het, 
kyk of jy saam met Daniël, saam met Eségiël, saam met die Christene van die vroeë kerk in die prentjie 
pas. Kyk of jy saam met hulle in die prentjie pas. Is jy wêrelds? Het jy die wêreld lief of die dinge van die 
wêreld? Het alles gesterf en het jy 'n nuwe skepsel geword?

98

Hier na my regterkant, hier in die vleuel hier, sal julle julle hande oplig, en sê, “Onthou my, Broer 
Branham, ek wil waarlik daardie teken vertoon. Ek wil dit in my lewe hê. Ek moet dit hê.” God seën jou. 
God seën jou, en jou. Baie van julle, ja, die Here sien julle. God seën julle.

Ek wens daar was nou een of ander manier, nadat julle julle hande so opgegooi het, en sonder twyfel 
is daar waarskynlik soveel onder, bykans, as wat daar hierbo is, en so wonder ons net, “Wat kan ek nou 
doen?” Hier het ek julle die Woord vertel, ek is . . . op die eenvoudige manier wat ek het, omdat ek net 
'n eenvoudige persoon is. En dis wat jy nou wil hê, net eenvoudig. Maak jouself net eenvoudig. En God is 
so eenvoudig.

As jy nog nooit gedoop is in Christelike doop nie, kom. Hulle sal jou doop, vanaand, as jy gedoop wil 
word. Wees dankbaar teenoor God dat daar 'n manier is om te lewe. Jy was dankbaar, vandag, dat jy in 
Amerika gewoon het. Dank God dat jy 'n kerk hier het wat die Woord van God glo. Jy dank God omdat Hy 
jou kos gee om te eet, dat jy 'n bietjie langer kan lewe, nou waarom Hom nie ontvang en dankbaar wees 
vir die Heilige Gees wat jou die ewige lewe gee nie. Waarom kan jy nie kom en dit aanvaar nie? Is daar 
nog een wat nie hulle hande opgesteek het nie, wat dit graag nou wil doen, sigbaar hier dat ek kan sien? 
Goed. God seën jou, jong dame. God seën daardie jong vrou. En God seën jou. Dis goed.
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Bedoel dit nou net waarlik, bedoel dit net opreg. Hierdie sluitingsuur nou, ons het vyf minute tot 
sluitingstyd, tot nege dertig. Laat ons net stil sit net 'n oomblik, binne en buite. Laat ons hieraan dink, 
opreg. Dis nie. . . . Dit bring wel emosies, sekerlik. Maar laat ons nie nou aan emosie dink nie. Laat ons 
dink aan die opregtheid van wat ons doen, “Deur geloof lê ek my hande op my Offer, Jesus Christus. Ek 
wil geïdentifiseer wees in Sy dood. Ek is klaar met die wêreld. Ek is klaar met Hollywood. Ek is klaar met 
modes.”

100

Die vroue, “Ek is klaar daarmee om my hare te sny. Ek's klaar met onsedelike klere dra. Ek's klaar met 
grimering dra. Ek's klaar daarmee om kaart te speel. Ek is klaar met die gemors van die wêreld.”

Julle manne, net so, “Ek is klaar met drink. Ek's klaar met rook. Ek is klaar met lieg. Ek's klaar met 
grappe. Ek's klaar met die gespot. Ek is klaar met al hierdie ydel woorde wat die Bybel gesê het ons 
rekenskap voor sal gee.”

“Ek wil die seël hê. Ek wil die teken in my lewe hê. Ek lê my hande op, deur geloof, reg nou, op my 
offerhande, Jesus Christus. Ek identifiseer myself as 'n dooie man [of 'n dooie vrou, seun of dogter]. Ek 
sterf nou saam met Hom omdat Hy gesterf het sodat ek kan lewe. En ek aanvaar my lewe in Hom. En, O 
Here, maak dit bekend aan my, vanaand, dat die ewige lewe nou in my woon.”

Dink daardie gedagtes. Glo daardie dinge. Laat hierdie hele groep mense hier staan, op, af, en om die 
plek, laat hulle almal dit diep en opreg neem. Julle sal 'n genesingsdiens sien wat julle nog nooit tevore 
gesien het nie, wanneer dit begin. Wat ons nou nodig het, is genesing van ons siel, 'n geloof, iets in ons 
wat die Woord vashou, dat wanneer jy die Woord sien waar word. “Spreek net die Woord, en dit sal so 
wees.” Soos die Romein vir Jesus gesê het, “Spreek net die Woord, en dit sal so wees.”

101

Hemelse Vader, ek besef dat my gebed nou tussen die lewendes en dooies is. Wat moet ek sê, Here? 
Watter soort woorde kan ek gebruik? Met watter  uitdrukking  kan  ek  na  U  toe  kom,  Here?  Ek  weet  nie
102
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wat om te sê nie. Hulle het hulle hande opgesteek. U weet wat daaragter was, of hulle dit bedoel het, of 
dit net as roetine gedoen het, en of hulle dit regtig bedoel het. As hulle dit bedoel het, Here, ek weet U 
bedoel U Woord. U is gereed om enigiets te vertoon wat U belowe het.

En ek bid nou vir daardie mense. Elkeen van hulle eis ek vir Christus. Elkeen eis ek op as 'n trofee vir 
hierdie boodskap vanaand, van die bloed van Jesus Christus, en die Heilige Gees wat uit die bloed gekom 
het. Die chemikalie, sekerlik, Hy het Sy bloed gegee. Hy het Sy vlees opgewek, maar Hy het Sy bloed 
gegee. Die chemikalieë het 'n lang tyd gelede opgedroog daar by Golgota. Maar die teken wat in die 
chemikalieë was . . . die Heilige Gees wat in daardie chemikalieë was, is net so vars en werklik vanaand 
as wat dit die dag was toe die selle in Sy liggaam gebreek is. Dit is die teken. Dis die teken, die 
ewigdurende teken, dis die ewige lewe. Ek bid dat dit nou op elkeen sal kom wat hulle hoofde gebuig 
het, en of hulle dit sal ontvang.

Hulle is dankbaar vanaand, Here, dat U 'n weg gemaak het. Hulle is dankbaar vir Jesus Christus, die 
dooie substans wat U opgerig het vir ons regverdigmaking, om te wys dat as ons van Sy lewe neem, ons 
vir ewig kan lewe. Mag dit op hierdie groep kom, hulle wat hulle hande opgesteek het. En miskien het 
sommige van hulle geweet hulle moes dit gedoen het, maar het dit so lank uitgestel, totdat daar na 'n 
ruk 'n litteken daar gesny is. Daar is geen begeerte meer nie. God, skud daardie persoon weer. Hierdie 
mag die laaste aand op aarde wees wat hulle sal lewe. Môre mag te laat wees.
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Hoe het mnr Kennedy geweet dat toe hy in die straat afgegaan het, gelag het, dat hy binne nog een 
minuut in sy vrou se skoot sou lê, dood. Verlede week was hy bly, juigend, het met sy kinders gespeel, 
vanaand is sy liggaam besig om in die graf te muf. 'n Bekende man, ons president, maar dood is geen 
respekteerder van enigiemand nie. Dit moet kom.

En nou, Here, mag ons voorberei vir daardie dood in hierdie uur. Ek aanvaar dit, Here, opnuut. Ek 
begeer myself opnuut saam met U vanaand, Here, soos ek in die preekstoel staan. Soos ek vanmôre met 
die mense gepraat het, oor U besoek op die top van die berg, Here God, belowe ek U opnuut, laat my 
lewe solank U begeer dat ek lewe, en laat my getrou wees aan die beginsels van hierdie Woord. Mag ek 
so lewe, totdat ek my eie gedagtes kan verwerp, my eie lewe verwerp, en die lewe van Jesus Christus 
daardeur laat reflekteer, in Sy beloofde Woord van hierdie dag. En mag hierdie groot belofte kom op 
elkeen wat nou teenwoordig is, want ons vra dit in Jesus Christus se Naam.

104

Met ons hoofde nou gebuig.105

Daar is 'n fontein gevul met bloed,

Getrek uit Immanuel se are,

En sondaars gedompel onder die vloed,

Verloor al hulle skuldige vlek.

Verloor al hulle skuldige vlek,

Verloor al hulle skuldige vlek;

En sondaars onder daardie vloed gedompel,

Verloor al hulle skuldige vlek.

Nou met ons hoofde gebuig. Julle wat dit gemaak en aanvaar het, “Jesus Christus, ek wil U hê. Ek wil 
U teken hê.” Sien, dis jou gebed wat jou red, dis jou geloof wat jou red. Glo jy nou met jou hele hart, en 
as jy gereed is vir Christelike doop, sal jy net jou hand opsteek? Sê net, “Ek is gereed.” God seën jou. 
God seën jou. Dis reg. Onder, ek weet nie hoeveel daar onder is nie. Beloof God net. Agter in die vleuel 
hier, aan my regterkant. “Ek glo Jesus Christus nou en ek is gereed vir Christelike doop.”

“Bekeer julle, elkeen van julle, en word gedoop in die Naam van Jesus Christus tot vergewing van 
sondes.” Waarvoor? Waarvoor word jy gedoop in die Naam van Jesus Christus? Vir die vergifnis; om te 
vergewe!“ . . . nie 'n ander naam onder die hemel gegee onder die mense nie.” Vir die vergifnis van 
sondes. “En julle sal die teken ontvang. Want die belofte kom julle toe, en aan hulle wat daar ver is, 
selfs soveel as wat die Here onse God sal roep.”

En as God jou roep, en jy het jou hand opgesteek, dan is die belofte aan jou. Wees dankbaar. Maak 
jouself hierbo en identifiseer jouself met Christus, terwyl jy kom vir waterdoop. Die prediker sal julle hier 
ontmoet en gereed maak vir doopdienste, wanneer julle gedoop wil word. Ek veronderstel hulle het klere 
en dinge sommer nou gereed in die kelder vir die doopdiens, as julle so wil hê. Moet dit nie uitstel nie tot 
môre nie. Doen dit nou. “Hy wat sy hand aan die ploeg slaan, en selfs omdraai om terug te kyk, is nie 
werd om te ploeg nie.” [Leë kol op band.]
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“My Geloof Kyk Op Na U.” Suster Anna Jean, as jy sal begelei by die klavier. “My Geloof Kyk Op Na U,” 
terwyl ons reg nou opstaan op ons voete om aan God te getuig. Laat ons elkeen nou hierdie ou lied van 
die kerk sing, vir die toekoms, dat as ons hier weggaan, hierdie wêreld voor volgende Danksegging weer, 
die dag van Danksegging, dat elke dag in ons lewe 'n danksegging sal wees, dat die Woord steeds lewe, 
dat ons met Hom geïdentifiseer is, in dood, begrafnis, en opstanding.
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En nou julle onder, julle bo in die balkon, en julle buite, in die gange, iemand sal julle nou hier 
ontmoet om julle aansoek vir waterdoop te neem, net binne 'n rukkie.

Laat ons nou ons oë sluit, ons hande opsteek vir ons dankseggingsoffer aan God, onder, bo, oral. 
Goed.

My geloof kyk op na U,

U Lam van Gólgota,

O Goddelike Verlosser;

Nou hoor my terwyl ek bid,

Neem al my sondes weg,

En laat my ook nie . . . hierdie dag

Wees volkome Uwe!

Terwyl lewe se donker doolhof trap, (wees 'n lig)

En droefheid om my versprei,

(vertoon jou teken)

Wees U my gids;

Laat duisternis verander in dag,

Vee al my vrese weg,

Laat my ook nooit dwaal

Van U af weg nie.

[Tale en interpretasie word gegee uit die gehoor.]108

Wees net baie eerbiedig. Met so 'n oproep soos dit, voel ek dat ek daardie kandidate moet roep om 
hierheen te kom voor hierdie altaar. Kyk jou geloof daarna? Julle onthou eenkeer toe die gemeente 
gestaan het, en die Gees op 'n man geval het en hy geprofeteer het. Praat in tale met interpretasie is 
profesie. So, ek vra die kandidate nou, as julle na vore sal kom, julle wat nie weet nie, verseker dat julle 
dit het. Het julle daardie waarskuwing gehoor? Julle het nie meer tyd nie. Dit mag julle laaste geleentheid 
wees vanaand, julle kan dit vir die laaste keer bedroef.

Sal julle kom, terwyl ons ons hoofde gebuig hou. En sing weer saggies, “Daar is 'n fontein (maak dit 
reg, hier nou) gevul met bloed getrek uit Immanuel se are.” Goed. Met julle hoofde gebuig. Kom, 
kandidate. Ek wil. . . . God seën julle. Kom reguit op nou, boontoe; of ondertoe, gaan op en kom 
bymekaar, en stuur 'n prediker nou daarheen om daarvoor te sorg. Loop nou vorentoe. Julle wat kom, 
kom reg nou op. Moet dit nie langer uitstel nie. Moenie dat Satan sê, “O, een of ander tyd.” Doen dit reg 
nou. Reg nou, vinnig, beweeg. Hou jou staf in jou hand. Staf in jou hand, jou lendene omgord; die Pasga 
kom.
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. . . . . . . skuldige vlek.

Verloor al hulle skuldige vlek,

Verloor al hulle skuld. . . .

Hou net aan uitkom, kom reguit af, kom reguit op rondom.

En sondaars dompel. . . . . . . . . .

Moenie probeer nie, moet net nie 'n kans vat nie. Dis te laat om 'n kans te vat, vriend. As jy nie 
seker is nie, kom nou. Nou is die tyd.

Die sterwende dief was verheug om te sien
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Daardie fontein. . . (O, 'n ware danksegging!)

. . . sy dag;

Iemand is dankbaar dat God Sy Seun gestuur het dat Hy geïdentifiseer kon word met die mense.

. . . . . . . . . . . vuil soos hy,

Was al my sonde. . . .

Laat die dame in die paadjie af. Dis reg. Kom reguit aan, suster.

Was al my sondes weg,

Was alles (O, wat 'n tyd nou!). . . weg;

O, en daar mag ek, alhoewel vuil soos hy,

Was al my sondes weg.

O, die fontein is nou hier. Laat ons ons hande opsteek, oral, in danksegging aan God. Danksegging!

Vader, God, ontvang ons danksegging vanaand. Ontvang hierdie mense in U koninkryk, Here. Ons gee 
U dank en lof, deur ons Here Jesus.
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Party van julle broers gaan nou af tussen hierdie mense. Kom reg onder die mense in.

Prys God! Ek is dankbaar vanaand vir die Heilige Gees, en vir die dinge wat ons weet Hy doen.

Julle nou om die altaar, gee julle lewens reg aan Hom oor. Laat dit die tyd wees wanneer lewe inkom.

Verloor al hulle skuldige vlek.

Wees reg nou dankbaar teenoor die Here, elkeen van julle, net met danksegging. Hy het jou die 
Heilige Gees belowe; wees dankbaar daarvoor. Dis wat hulle gedoen het, God gedank en geseën, vir die 
belofte. Glo dit nou net! Broer Don, kom.


